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Nytt energi- og teknologikluster
Et nytt energi- og teknologikluster er under utvikling i Hinna Park og har fått 
navnet «Energeeks». Klusteret vil ifølge Hinna Park kunne gi flere tusen nye 
arbeidsplasser og gi økt konkurransekraft til regionen.

Hinna Park har blitt et svært attraktivt arbeidssted for en rekke bedrifter i 
ulike sektorer, samt et sted for gode handels-, service- og serveringstilbud. 
Med sin sentrale plassering mellom Forus og Stavanger sentrum, og med et 
unikt kollektivknutepunkt er det mange bedrifter som velger å etablere seg 
akkurat her.   

Markedsansvarlig i Hinna Park, Cecilie Desirée Røsandhaug ønsker å legge til-
rette for at mindre bedrifter skal få muligheten til å vokse.  Les mer side 8.
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LEDER

Å
rets stortings-
valg tegner til å 
bli det mest spen-
nende på mange 
år. Meningsmålin-
gene har over lang 

tid vist et politisk landskap 
i endring. Valget kan bety at 
Stortingets sammensetning 
blir veldig forskjellig fra det vi 
tradisjonelt har sett på som 
typisk norsk.

Det har bokstavelig talt 
funnet sted et klimaskifte 
i den politiske debatten. 
Frontene er blitt tøffere og 
mer kamppregede. Et av de 
store spørsmål er kravet om 
en sluttdato for oljealderen. 

De to største partiene – 
styringspartiene – ønsker 
ikke å forplikte seg til en dato. 
Arbeiderpartiet og Høyre 
befinner seg på hver sin side 
i den tradisjonelle politiske 
blokktenkingen, men de er 
begge under press fra mindre 
fløypartier som ønsker å 
bruke sin politiske makt til en 
radikal politisk kursendring. 
Dette gjelder først og fremst 
på venstresiden og de to 
partiene Rødt og Miljøpartiet 
De Grønne.

Også i landets to største 
partier er det bevegelse i synet 

på sammenhengene mellom 
energi og klima. Erkjennelsen 
av at klimaproblemene er 
skapt av mennesker er økende. 
Denne erkjennelse med 
tilhørende frykt understøttes 
av en fersk rapport fra FNs 
klimapanel. 

FNs generalsekretær er klar 
i sin konklusjon om at bruk 
av fossil energi er i ferd med å 

ødelegge kloden og at denne 
utviklingen ikke kan fortsette.

Stavanger står i sentrum 
for en dramatikk som bygger 
seg opp om oljeindustriens 
fremtid. I byen og i 
kommunedelen Hinna betyr 
oljen mye for verdiskaping 
og sysselsetting. I Hinna Park 
sitter mange av de kloke hoder 
som hver dag bidrar til en 
utvikling som gjør Stavanger 
til en av verdens fremste 

oljebyer og Norge til en av 
verdens fremste oljebyer.

Det Storting vi skal velge 
den 13. september vil måtte 
treffe krevende valg som blant 
annet vil være en følge av de 
klimamålene som er nedfelt i 
Parisavtalen og som Norge har 
forpliktet seg til å være med å 
oppfylle.

Alle politiske partier 
erkjenner at vi står overfor 
store krav til omstilling av 
mange hensyn. Vi trenger 
flere ben å stå på både med 
hensyn til energikilder og 
inntektskilder.

Vi lever i et av verdens 
rikeste land med en 
fellesformue på over 12 000 
milliarder kroner.  Vi har 
store ressurser til å møte 
fremtidens krav til omstilling 
og nyskaping. De politikerne 
vi velger til å representere 
oss på Stortinget de fire neste 
år, skal stake ut en kurs inn i 
fremtiden.

Du kan være med å påvirke 
kursen. Bli ikke sittende 
hjemme som tilskuer til valget, 
men delta aktivt ved å bruke 
stemmeretten!

Bruk stemmeretten din! Mobilitetsuka i Stavanger
Mellom 16. og 22. sep-
tember arrangerer 
Stavanger kommune 
den årlige mobilitets-
uken. Dette er noe av 
det du kan oppleve i 
Stavanger og på Hinna.
 Gratis sykkelservice
Onsdag den 22. september kl 
17-19 arrangeres gratis syk-
kelservice med flinke sykkel-
mekanikere i skolegården til 
Hinna skole. Ta med sykkelen 
og få justert gir og bremser, 
luft i dekkene og olje på kjedet. 
Etter kontrollen vil du også få 
tilstandsrapport med infor-
masjon om hva som bør utbe-
dres. Det er første mann til 
mølla-prinsippet som gjelder. 
Husk å bli hjemme dersom du 
har symptomer på Covid-19. 

Andre aktiviteter:
•hverdagstur i Hillevåg med 

TV-kokk Kjartan Skjelde
•postjakt med Stavanger ori-

enteringsklubb 
•lansering av tre nye benker i 

kommunen
•utdeling av frokost til 

syklende, gående eller kollek-
tivreisende

•visning og prøvesykling av 
el-lastesykler i sentrum

•åpning av Ryfylkegata
•utdeling av klima- og miljø-

prisen
 

Mobilitetsuken i Stavanger 
er et samarbeid mellom 
Stavanger kommune og Bymil-
jøpakken, og skal oppfordre 
til innbyggerne til å reflek-
tere over egne reisevaner. -Vi 
ønsker å motivere og inspirere 
flere til å la bilen stå litt oftere, 
og motivere innbyggerne, sier 
prosjektleder i Stavanger kom-
mune Imme Dirks Eskeland.

 
Mobilitetsuken blir markert 

i september hvert år i mange 
byer og tettsteder over hele 
Europa, med et felles mål om 
vri reisevanene til folk i en mer 
miljø og helsevennlig retning.

-Vi er en del av den euro-
peiske mobilitetsuka, så dette 
er et tiltak som arrangeres på 
hele kontinentet. Jeg håper at 
vi i Stavanger bruker uken på 
å f.eks. prøve å sykle eller gå til 
og fra jobb og fritidsaktiviteter, 
avslutter Eskeland

Mer info på FB - Mobili-
tetsuka 2021 | Facebook eller 
kommunens nettside https://
www.stavanger.kommune.
no/renovasjon-og-miljo/mil-
jo-og-klima/gode-miljovalg-
i-stavanger/gronnere-trans-
port/

Informasjonsmøte
I den grad Covid 19 
situasjonen tillater:

Hinna Park velforening 
arrangerer informasjonsmøte 
om  Bussveien og Jåttåvågen 2 
utvikling.

Tema for møtet: 
«Hvordan vil prosjektene 
Bussveien og Jåttåvågen 2 
utvikling påvirke beboernes 
hverdag».

Sted:  Jåttå vgs

Dato:  Mandag 27.september 
2021 kl. 1700 - 19.00

Sentrale personer er invitert.

Fortløpende informasjon vil 
bli lagt ut på:

hinnapark-velforening.no og 
Facebook. 
Det vil bli avholdt med-
lemsmøte i etterkant av 
infomøtet.



Side 36. september 2021 HINNAVIS

ŌŌ˛Ỳ—ț˝ˆЉỲЉЉЇ˜Љˇ˙Љˆ΄̄˝ț˛˝ˆЉỲЉ̄ŚŒ̄ŒŒŒŎŏŎ̄Љ˝țẀˆЉ˛ỲЮẅ̄ŗ̄ŖśŒŎŏ̄̋ Я˝țˆ˝̄Ŕœś̄ŘŒŗŎŏ Ŋ̄ИỲЊЉŋŐ̄ŕ̄Λ˛˜̄ẀỲЮЫỲЮẅ˜˝ỲЫ̄̌ ЉЫ Њ̄ț˜˝˛ЉЮ˝Љ̄ŔŎśŗ̄ŇŎ̄ЇІΏ˛ЉˆЉЮẅЫЉ̄ŖŗŐŒŒŒ̄ЇˇŐ̄ЙЉ˝țˆˆỲЪ̄̂ țЇЇ̄Яẅ̄—ỲЮ˝Љ˛hІ–ˆ̄Љ˛ Ỳ̄ЮЇˆ–ЫЉ˛˝̄
Ỳ̄ˆЉỲЉЉЇ˜Љˇ˙ˆЉ Ǫ̋̄ЉЮ˝Љ˝ỲˆẀ–ЫЉ˝̄ЇțЮ̄ỲЇЇЉ̄ЇЯˇẀỲЮЉ˛Љ˜̄ˇЉЫ̄ЊŐЉЇ˜Ő̄ЊˆΛ˝Љ˛țẀț˝˝Љ Ǫ̋Б—ẀỲˆЫЉ˝̄ˇЯЫЉˆˆ̄ЇțЮ̄hț̄ЉЇ˜˝˛ț–˝˜˝‚ Ǫ̋̄РỲ̄˝ț˛̄ЊЯ˛ẀЉhЯˆЫ̄Яˇ̄˝˛‚ЇЇЊЉỲˆŐ

БРŖ̄ИПЕŏЁŰ̄ЀУВЁŦ
әẸắẹчẬẸầчќјҐѕќїїѓєѓєё
әẸắẼầẺẲẫắẫчẬẸầчњѕўљќѓєіẳẪёё

œŎśŗŇ
ДБŧŰŧ̄Ё̄ŕ̄њŌŌ̄

ẃắẹẺẫчẪẻчầẺчůẵẸậẫẹчẳẫẹẺчẹẵẲậẺẫчẨắẲчắчљїљјѓчөầẼћчәẲẻậєҸẴчẫẲẲẫẸчүẻẲẲчẮếẨẸắẪчằầẴчẨẫậậẫч
ẶẸⁿẼẫằẰⁿẸẫẹчắчẴ‹ẸẵẳẸλẪẫẺчẪắẺẺѕчẃλẸчẲẵằầẹẰẵẴчẶλчŮầẸắẫẸẵѓчẳẫẪчẨλẪẫчůếẨắẲѓҝẸẻằẺẨắẲчẵậч
ẼẫẸằẹẺẫẪчẫẸчằẲầẸẫчẺắẲчλчẮẰẫẲẶẫчẪẫậчẳẫẪчầẲẲẫчẨắẲẨẫẮẵẼѕччůλчẳẫẪчậẵẪẫчằầẳẶầẴẰẫẸчẵậчẸẫẲầẺắẼч
ẸầẹằẫчẲẫẼẫẸắẴậẹẺắẪẫẸшч
ъẲẵằầẲẺắẲẮⁿẸắậẮẫẺчẵậчъһẵằầẲẺẫắẫẸẹằầẶ

БРŖ̄ИПЕŏЁŰ̄ЀУВЁŦ

ИЗБӢ
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BRYNE

Eskervegen 1 A,

4341  BRYNE

Tlf  51  82  25  00

SANDNES (Bilhuset)

Vestre  Svanholmen  9 - 11

4394  SANDNES

Tlf  51  82  25  00

STAVANGER

Langflåtveien  35

4017  STAVANGER

Tlf  51  82  25  00

www.toyotasorvest.no

#lokaltilhørighet
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KommunedelspolitikerINTERVJUET

JORUNN B. EIA
hinnavis@gmail.no

J
eg ble politiker fordi jeg mener at 
hvis man ønsker endring i sam-
funnet, må man være med og 
bidra. Etter at ungene ble store 
fikk jeg mer tid, og den ønsker jeg 
å bruke i politikken. Helvik synes 

det skjer mye i Hinna kommunedel. 
-Vi er en stor kommunedel med mer 

enn 22.000 innbyggere. Vi har et variert 
og innholdsrikt næringsliv, et stort 
handlesenter, restauranter og kaféer. 
Nå er det pinadø på tide at vi også får 
en svømmehall, mener Helvik. 

-Det er viktig at vi bevarer arbeids-
plassene i kommunedelen vår. Derfor 
må vi tilrettelegge slik at bedriftene 
ønsker å være i Hinna. Det er synd at vi 
nå ser produksjonsbedrifter som flytter 
fordi det ikke er plass til dem lenger. 
Vi har bedrifter som flytter virksom-
heten til Jæren og Stord, sier Helvik, og 
legger til at alle som har jobben sin der, 
blir berørt. -Det er viktig at de som blir 
berørt av bussveien, blir tildelt alterna-
tiver. 

Vaulen badeplass har vært i fokus i 
sommer. -Vi er veldig bekymret. Det 
er utrolig trist å se død-drukne ung-
dommer helt ned i 13-års alderen. Det 
har alltid vært ungdommer på bade-
plassene, men forskjellen nå er at de 
er yngre og flere. Det kommer ung-
dommer fra andre steder i byen, sier 
Helvik. Hun er glad for at det har vært 
både natteravner og synlig politi der i 
sommer. – Vi trenger flere natteravner, 
så her er det bare å stille, oppfordrer 
hun. Samtidig er det viktig at politiet er 
på plass. 

Ine Helvik har ikke alltid vært på høy-
residen i politikken. Hun startet sin 
politiske karriere i AUF, da hun var ung. 
-Jeg opplevde at takhøyden var litt lav 
der, i forhold til det å være enig eller 

uenig om saker. I Høyre er det helt greit 
at ikke alle er enige og man blir ikke 
skjøvet ut om man sier meningen sin, 
sier Helvik. Samtidig er det jo sånn at 
en ikke kan være enige med et politisk 
parti om alt, og en må velge det partiet 
som står en nærmest . For Helvik er det 
uten tvil Høyre. 

Biljard har stått hjertet nært i mange 
år. -Vi er 70 aktive biljardspillere i 
Stavanger, men var faktisk over 1500 
medlemmer for flere år siden. Nivået i 
Norge er høyt i forhold til internasjonal 
standard. Biljard er en sport som nå er 

godkjent av IOC – den internasjonale 
olympiske komité. 

I sommer har Helvik deltatt i Euro-
touren i biljard i Slovakia, der 25 
nasjoner deltok. Prisen for å reise er 
testing, - Jeg har koronatestet meg 
totalt ni ganger i sommer, forteller 
Helvik som er regjerende europa-
mester i Ladies og også kasserer i Euro-
pean Pocket Billiard Federation, det 
europeiske biljardforbundet. 

Ine Helvik sitter også i Byaksjonskomi-
téen for TV-aksjonen i Hinna.

Politiker og 
biljardspiller

Ine Helvik er kommunedelspolitiker for Høyre. Hun har vært politisk aktiv siden ungdommen.
På fritiden spiller hun biljard og er regjerende europamester.

Alder:
46

Politisk parti:
Høyre

Arbeidsplass:
Selvstendig næringsdrivende
Adm.leder Stavanger Regnskap 
AS

Fritid:
Regjerende europamester 
Ladies biljard

Sønn på 26 år og barnebarn på 
6 år

Interesser:
Biljard

   
Nå er det pinadø 

på tide at vi får en 
svømmehall.

Ine Helvik 
Hinna kommunedelsutvalg

POLITIKER OG REGJERENDE EUROPAMESTER:  Ine Helvik har vært politiker 
siden undommen. 

POLITIKK
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Vi skal få fart på Norge igjen!
Stem Høyre 13. september!

Bor du på Hinna?
Da betyr det noe for deg 
hvem som vinner valget.

Torstein Tvedt Solberg
Stortingsrepresentant

Kari Nessa Nordtun
Ordfører i Stavanger

Les mer her:
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JORUNN B. EIA
hinnavis@gmail.no

Sunniva Roberts er oppvokst i Aber-
deen med mor som er halvt norsk og 
en far som er engelsk. 

-Min bestemor var fra Bergen. Hun 
flyttet til England under krigen der hun 
fant sin mann. Min far var i oljebran-
sjen og fløy mye mellom Aberdeen og 
Stavanger, forteller Sunniva på perfekt 
norsk med en liten aksent. 

-Familien flyttet til Norge da jeg var 
21 år, og et år senere, i 2007, kom jeg. 
Da hadde jeg vært student i 3,5 år i 
USA. Der traff jeg min eks-mann som 
er fra Chile. Sønnen vår har fått tre 
språk helt gratis. Han snakker engelsk 
med meg, spansk med sin far og norsk 
med sine venner, forteller Sunniva og 
legger til at det er viktig å ikke blande 
språkene, men ha klare mål for hvor og 
med hvem hvert språk snakkes. 

Sunniva har studert fremmedspråk 
og flerkulturell pedagogikk, i tillegg til 
en bachelorgrad i Samfunnsfag fra VID. 
Hun er nå i ferd med å ta deltid Master-
grad i ‘Community Development and 
Social Innovation’ fra samme institu-
sjon.

Nå er Sunniva i full gang med å sette 
sitt preg på Hinna frivilligsentral som 
daglig leder etter Rune Hovland som 
har blitt pensjonist. 

Tilretteleggere og veiledere
-Frivilligsentralen skal være binde-
ledd og knutepunkt mellom frivillig 
og offentlig sektor.  Vi skal kartlegge og 
legge til rette for aktiviteter basert på 
behovene og ressursene i kommune-
delen, forteller Sunnica. 

-Utenom aktiviteter i regi av selve Fri-
villigsentralen, skal sentralen være vei-
leder for frivillige, lag og organisasjoner 
blant annet i utvikling av prosjekter og 
søknader om de ulike midlene som er 
tilgjengelige.

Møter mellom mennesker
- Jeg er opptatt av å legge til rette 
for gode møter mellom mennesker, 

mangfold og deltakelse og bidra til 
et godt og attraktivt nærmiljø. Det er 
spennende å se hvordan Hinna kom-
munedel kan utvikles videre gjennom 
frivilligheten, sier Sunniva.

 -Det nyeste prosjektet vårt er utvikling 
av Hinna nabolagshage i det grønne 
området ved gamle Hinna kirkes bar-
nehage (les mer på side 18 og alle invi-
teres til å delta, oppfordrer Sunniva.

Ønsker seg nye prosjekter
-I regi av Hinna frivilligsentral har vi 
blant annet allerede Seniordansen, 
datagruppe, snakkenorsk gruppe, lytte-
venn og mer, som endelig kan komme i 
gang igjen. Men vi ønsker oss nye pro-
sjekter, sier Sunniva og nevner alt fra 
besøksbaby på sykehjem til leksehjelp 
og matlaging!

 -Vi har en egen nettside og en Face-

book-side som vi holder oppdatert, for-
teller hun, og ønsker at folk vil ringe, ta 
kontakt, besøke henne på kontoret og 
komme med innspill til aktiviteter.

-Vi trenger nye frivillige, uansett hva 
de kan. Alle er en ressurs! Ta kontakt, 
så tar vi en samtale om hvordan du kan 
bidra og hva vi kan få til sammen, utfor-
drer Sunniva Roberts. 

Ny daglig leder
Sunniva Roberts er ny daglig leder på Hinna frivilligsentral, etter Rune Hovland som nå er 

pensjonist. Hun er opptatt av mangfold, deltakelse og utvikling av nærområdet. 
-Alle er en ressurs, sier Roberts.

Alder:
37

Utdannelse:
Fremmedspråk og flerkulturell 
pedagogikk
Bachelor i samfunnsfag
Deltidstudent - Mastergrad i 
’Community Development and 
Social Innovation’

Bosted:
Eiganes

Fritid:
Dans (latin og afrobeats)
Tur, natur og trening
Kultur

   
Ta kontakt! Vi 

trenger nye frivillige, 
uansett hva de kan. 

Sunniva Roberts

NY DAGLIG LEDER: Sunniva Roberts er ny daglig leder i Hinna 
frivilligsentral. Foto: Jorunn B. Eia.

Sunniva S. RobertsINTERVJUET
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Det er Damp Stavanger som har bygget den og 
står for driften. Få dampen opp, svett ut og kjøl 
deg ned i fjorden etterpå. 100 % avslappende. 
Garantert. 

Ny tursti
Snart åpner vi en ny tursti som går gjennom 
det som blir neste utviklingstrinn i Hinna Park. 
Her får du virkelig en følelse av hvor bra det blir 
å bo like ved fjorden. 

En levende bydel ved fjorden
Allerede er Hinna Park en bydel preget av 
 attraktive boliger og spennende bedrifter. 
 Butikker og spisesteder. 

Nå er vi i gang med neste utviklingstrinn som 
blant annet innbefatter rundt 1.500 boliger. 
Dette er en transformasjon til glede for 
beboere og besøkende. 

hinna-park.no 

 Opplev nye sider 
  ved Hinna Park!

Nå er det åpnet en fl ytende 
 badstue som skal ha sin faste 
plass i Hinna Park. 
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Nytt energi- og teknologikluster
Et nytt energi- og teknologikluster er under 
utvikling i Hinna Park og har fått navnet «Ener-
geeks». Klusteret vil ifølge Hinna Park kunne gi 
flere tusen nye arbeidsplasser og gi økt konkur-
ransekraft til regionen.

INGRID SMISTAD
hinnavis@gmail.com

Hinna Park har blitt et svært 
attraktivt arbeidssted for en 
rekke bedrifter i ulike sektorer, 
samt et sted for gode handels-, 
service- og serveringstilbud. 

Med sin sentrale plassering 
mellom Forus og Stavanger 
sentrum, og med et unikt kol-
lektivknutepunkt er det mange 
bedrifter som velger å etablere 
seg akkurat her. 

Felles delingsplattform
I jakten på leietakerne har 
Hinna Park sammen med sine 
eiere, Camar og Entra, sett 
behovet for et nytt og anner-
ledes klustermiljø. 

I samarbeid med Olav-
stoppen som sitter på gode 
ressurser og kunnskap, har de 
utviklet et konsept hvor målet 
er å skape en felles delings-
plattform for leietakere hvor 
bedriftene kan få gode synergi-
effekter av å sitte i et kontorfel-
lesskap. 

innovasjon og fornybar 
energi
- Vi ønsker å ta ett skritt videre 
og lage et mer innovativt og 
nytt kontormiljø i regionen 
med fokus på fornybar energi, 
og bygge videre på den kunn-
skapen som allerede sitter i 
Hinna Park i dag, sier mar-
kedsansvarlig i Hinna Park, 
Cecilie Desirèe Røsandhaug 
og legger til: 

-Etter tilbakemelding fra 

eksisterende leietakere og 
klustermiljøet i Stavanger, 
ønsker vi å tilrettelegge for et 
kluster innenfor energi og tek-
nologi og mener dette er midt 
i blinken for Stavanger regi-
onen som en «Energihoved-
stad». Her vil vi legge til rette 
for et mer fleksibelt miljø hvor 
mindre bedrifter har mulig-
heten til å vokse, og hvor man 
skal ha det gøy på jobb og lære 
av hverandre.

Energeeks
En «Energeek» er ifølge Hinna 
Park en som brenner for tek-
nologi, energi og bærekraftige 
løsninger.
- Målet med klusteret er å lage 
en arena man ikke har i dag, 
hvor det i hovedsak er leie-
takerne som skal skape inn-
holdet med blant annet en 
teknologi lab hvor de kan vise 
frem og utvikle produktene, 
og arealer for informasjons-
deling. Her vil vi skape en 
delingskultur hvor bedriftene 
tar med seg den kompetansen 

de har. De leietakerene som 
kommer inn må ha lyst til å 
dele og samarbeide, og se ver-
dien i det, forteller Cecilie.

Hot desk, fast plass og 
coworking
Leietakerne i Energeeks vil 
kunne velge mellom hot desk, 
fast plass, coworking, dagspass 
og cellekontor løsning. Blant 
fasilitetene de kommer til å 
tilby leietakerne er møterom, 
scene, café, faglig påfyll, felles 
delingsarena, teknologi lab, 
lademuligheter, lager, bilpool, 
fasilitator, og et spennende 
utendørsområde hvor man 
for eksempel kan ta et ufor-
melt møte over et friskt bad. 
Lokalene vil ha det Hinna 
Park selv beskriver som en 
mer «avslappet stil» for å gi 
mulighet for økt kreativitet. 

Passer for alle
Klusteret er ment for både nye 
selskaper, godt etablerte sel-
skaper, lokale selskaper og sel-
skaper fra andre steder i landet 

og verden.

Flere arbeidsplasser
Energeeks er nå i prosjekte-
ringsfasen hvor de har startet å 
utvikle tegninger med arkitekt, 
og prosjektet kan bli alt fra 600-
1800 kvm i fase 1, men Hinna 
Park ser for seg at konseptet 
fort kan vokse og bli enda 
større og håper at klusteret kan 
bidra til flere arbeidsplasser i 
Stavanger. 

- Jo flere klustere, jo bedre 
for regionen. Mer attraktive 
og interessante miljøer gir 
økt konkurransekraft både til 
Hinna Park og regionen, sier 
Investeringsdirektør i Camar, 
Christine Sagen Helgø.

HINNA PARK: Markedsansvarlig i Hinna Park, Cecilie Desirée Røsandhaug. Foto: Ingrid Smistad.  

 
Vi ønsker å ta ett 
skritt videre. 

Cecilie Desirée Røsandhaug

Hinna ParkNÆRING
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Hva er fellesnevneren 
mellom en syklist og en 
fotterapeut? For Renata 
Orvedal er det å kunne 
hjelpe andre og å ha en 
mening med det hun dri-
ver med. Som selvsten-
dig næringsdrivende og 
syklist for Team Rynkeby, 
finner hun mening i å 
hjelpe andre.

CECILIE SKRAM GIL
hinnavis@gmail.com

Da Renata Orvedal måtte omsko-
leres, kunne hun velge hva hun 
ville bli. Hun ønsket å jobbe innen 
helsefag, og utdannelse som auto-
risert fotterapeut med spesialise-
ring i diabetesfot ble det. Da hun 
var ferdig utdannet, tok hun like så 
godt spranget og startet for seg selv 
umiddelbart ved Gausel Frisør og 
velværesenter i 2006. 

I dag er hun fotterapeut på 
Mariero velværesenter, og tær og 
føtter blir hun aldri lei, ei heller å 
hjelpe andre mennesker.

Tur-retur Hinna kommunedel
Det var kjærligheten som for 34 år 
siden tok Renata til Norge fra Polen. 
Hun kom da til Godeset og etablerte 
seg der. 

I 2007 traff hun den store kjærlig-
heten på ny og flyttet til Jæren med sin 
mann Geir. Der drev de både med sauer 

og kyr, mens hun pendlet til Gausel 
og jobbet som fotterapeut. Da Renata 

plutselig, for noen år siden mistet sin 
kjære mann og ble enke, flyttet hun til-
bake til Gausel for å komme nærmere 
både barn og barnebarn. 

-Det var som å komme hjem og 
ringen er nå sluttet. Det var vanskelig 
å flytte fra Jæren, for jeg savnet alt fra 
sauene til jærvinden, men jeg er tilpas-
ningsdyktig, så det gikk bra. Gausel er 
en god plass å være, sier Renata.

Sykling som terapi
Da Renata ble enke, ble syklingen 
hennes måte å bearbeide sorgen på. 

- Jeg brukte sykkelen som terapi. Å 
sykle til Byrkjedal for å spise lapper, det 
var en måte for meg å sørge. 

Sykling var hun kjent med fra før. 
Første gang hun syklet den store styr-
keprøven mellom Trondheim og Oslo 
var på midten av 90-tallet. Det ble med 
det i den omgang, men i 2016 tok hun 
opp syklingen igjen og meldte seg til 
Team Rynkeby som har sin opprinnelse 
i Danmark. 

- Team Rynkeby er en sykkelvelde-
dighetsorganisasjon som opprinnelig 
er dansk og samler inn penger til bar-
nekreftforeningen. Foreningen har 
spredd seg til hele Skandinavia, for-
teller hun.

-Hvert år har Team Rynkeby syklet fra 

hovedsteder i Skandinavia til Paris. Da 
Covid-19 kom ble det ikke noe av. Team 
Rogaland syklet da til Oslo, og i år gikk 
turen til Trondheim. 

Den dårligste av de beste
Hva var grunnen til at du ble interessert 
i Team Rynkeby?

-Jeg ble utfordret av ei venninne som 
hadde en mann som syklet for Team 
Rynkeby. Og så likte jeg ideen bak. Jeg 
er jo bestemor og man vet aldri hva 
livet bringer.

-Jeg trengte et formål. Jeg føler at når 
jeg sykler, så gjør det godt for meg, og 
den smerten jeg hadde i hjertet etter 
jeg ble enke forsvant gradvis da jeg fikk 
et formål. Jeg har jo barn og barnebarn, 
men følelsen av å gjøre noe som bare er 
mitt, og at det er en mening bak det jeg 
gjør er en fantastisk følelse. 

-Det handler om å være en del av noe 
større enn deg selv, sier hun med tårer 
i øyene. 

-Jeg er den dårligste i gruppen, men 
jeg er den dårligste av de beste.  Jeg er 
det svakeste leddet, men det gjør ingen-
ting, for gruppen min er fantastiske 
mennesker som støtter, pusher, hjelper 
og heier meg fram. Det gjør godt. Det 
har blitt et samhold og et vennskap.

En flaske er nok
-Det krever både tid og dedikasjon å 
være med i Team Rynkeby, forteller 
Renata. Man må bruke tid på trening 
og man må være med å skaffe sponsor-
penger til barnekreftforeningen og 
jobbe for saken. 

- I år har vi hatt et stort prosjekt hvor 
vi samler inn tomflasker. «En flaske er 
nok», heter innsamlingsaksjonen, og 
planen er å samle inn minst en flaske 
per innbygger i Norge. Vi har samlet 
inn over en halv million flasker nå, og 
alle pengene går til barnekreftfore-
ningen, forteller den omsorgsfulle fot-
terapeuten og syklisten.

Fotterapeut og syklist

   
Gausel er en god 
plass å være. 

Renata Orvedal

Å HJELPE ANDRE: Fotterapeut og syklist Renata Orvedal brenner for å hjelpe andre. Foto: Cecilie Skram Gil.

NÆRING
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Da Covid-19 inntraff ble det 
en økonomisk krevende tid 
også for Hinna fotball som 
mistet store deler av leieinn-
tektene fra klubbhuset, samt 
fra kiosksalget. Da de fikk til-
delt 45000 kroner fra OBOS, 
ble det jubelstemning i klub-
ben.

 
CECILIE SKRAM GIL

hinnavis@gmail.no

I juni var administrasjonssjef i OBOS, 
Tor Eriksen, på besøk hos Hinna fot-
ball med en sårt tiltrengt sommergave. 
Hele 45000 kroner hadde han med 
seg til klubben som har mistet mye 
av inntektsgrunnlaget sitt gjennom 
pandemien. 

Betyr enormt mye
Salg- og markedsansvarlig i Hinna fot-
ball, Rasmus Martinsen, forteller at 
en slik tildeling betyr enormt mye for 
klubben. 

-Ettersom klubben har budsjettert 
med inntekter fra salg fra kiosken og 
utleie av klubbhuset, er det jo klart at 
dette redder inn de tapte inntektene, 
og vi er utrolig takknemlige for denne 
flotte gaven fra OBOS, forteller Mar-
tinsen.

-Det nye klubbhuset var i utgangs-
punktet utleid gjennom hele året, men 
da pandemien inntraff ble det meste 

naturligvis avlyst. 

Hva har dere brukt pengene til?
-Pengene har utelukkende gått til å 

dekke de tapte inntektene, sier Mar-
tinsen. 

Denne gaven har ifølge daglig leder i 
Hinna fotball, Hans Arne Haga, gjort at 
de kan drive klubben som normalt. 

-Barna og ungdommen i klubben 
har sluppet å ta konsekvensen av tapte 
inntekter for klubben, og vi har hatt 
mulighet for å ikke la pandemien gå ut 
over barna mer enn nødvendig. Dette 
er enormt gledelig for både store og 
små, sier en veldig glad daglig leder. 

OBOS med pengedryss i Rogaland
I følge OBOS har 33 idrettslag, korps 
og kulturtilbud i Rogaland får totalt 
1.032.000 kroner i støtte fra OBOS etter 
forslag fra OBOS-medlemmene.

Korps, idrettslag og foreninger er 
hardt rammet av koronapandemien. 
Tusenvis avarrangementer og aktivi-
teter ble avlyst også i år. Inntektene fri-
villigheten er avhengig av forå holde 
hjulene i gang, er borte.

Det fikk OBOS til å etablere en ny 
støtteordning etter koronautbruddet 
i fjor, OBOS-Jubel. Totalt 617 lag og 
foreninger over hele landet, spesielt 
i områder med mange OBOS-med-
lemmer, har fått til sammen 20,5 milli-
oner kroner. I vår region deler 33 mot-
takere på 1.032.000 kroner.

Viktig å gi tilbake til medlemmene
-Hinna fotball gjør et kjempearbeid 
for barn og unge i bydelen. Derfor har 
vi lenge samarbeidet med klubben, 

forteller administrasjonsleder i OBOS 
Region Rogaland, Tor Eriksen. 

H i n n a m i n i p u t t - t u r n e r i n g , 
OBOS-cup og Hinna fotball – OBOS 
Akademi (spillerutviklingstiltak 11- 14 
år) er prosjekter vi har støtte i flere år, 
forteller den sympatiske administra-
sjonslederen.

Hva betyr det å kunne være med å 
støtte lokalidretten?
-For oss i OBOS er det viktig å gi noe til-
bake der våre medlemmer bor for også 
å skape gode liv og miljøer mellom 
husene. Lokalidretten er en viktig 
bidragsyter i så måte, forteller Eriksen.

Håper på normale tilstander
Etter halvannet år med nedstengninger 
og ustabile forhold for barn og ungdom 
i klubben, håper daglig leder Hans 
Arne Haga, at det nå snart vil normali-
sere seg for klubbens medlemmer. 

-Alle som trener og er aktive i klubben 
fortjener å få en normal hverdag igjen. 
Det har vært en krevende periode for 
alle, og vi har savnet å drive med fotball 
uten avbrytelser og uforutsigbarhet, 
sier Haga. 

-Nå når det er mulighet for å samle 
flere på arrangementer, håper vi jo også 
at flere vil leie det nye og flotte klubb-
huset vårt og at de inntektene som er 
så viktige for Hinna fotball vil ta seg 
opp igjen. Det er jo barna og de unge 
som får tilbake for at vi får leieinntekter 
og salgsinntekter fra klubbhuset, sier 
Haga.

   
Pengene har 

utelukkende gått til å 
dekke tapte inntekter. 

Rasmus Martinsen

OBOS-jubel for Hinna fotball
PENGEDRYSS FRA OBOS: Hans Arne Haga mottar 45000 kroner fra Tor Eriksen i OBOS.

SPORT
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Besøk oss i 
våre nye flotte 
lokaler og se de 
siste modellene 
fra Svedbergs 
designet av 
Halvor Bakke.

Langflåtveien 37, 4017 Stavanger

Vi etterlyser spesielt deg som er pensjonist, 
som fremdeles ønsker å bruke dine ressurser 
og bidra til et bedre liv for mennesker med 
behov for ekstra støtte.

Vi i Stendi Rogaland drifter flere omsorgs
boliger i distriktet, og trenger ekstravakter.  
Vi leter etter deg med litt ekstra tid, og som 
kan stille på kort varsel som vikar. 

Ta kontakt viss du er interessert og vil vite  
mer på telefon 92217258 eller epost: 
ole.bastian.nordstrand@stendi.no

Vil du jobbe som 
 ekstravakt hos oss? 

 
• Vorter • Torner • Fotsopp 
• Fotsvette • Inngrodd negl
• Fotkramper • Hælsprekker
• Stikkende smerter 
• Hudproblemer
• Hard hud
Ta vare på føttene dine. 
Det vil øke din helsetilstand

Gode føtter trenger man til alt  
det man ønsker å gjøre.

Føttene trenger også  
FAGFOLK!

Åpningstider: Mandag 09:00 -16.00 - Tirsdag : 12:00 - 18:00
Onsdag: 09:00 -16 :00 -Torsdag: Stengt - Fredag: 09:00 -12:00 

Bestilling utover åpningstid etter avtale.

Heddeveien 120• 4034 Stavanger• Epost: post(a)sprekefotter.no

Tlf: 988 94 316

sprekefotter.no

Spreke føtter krever grundig fotbehandling
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Barn, ikke brud
TV-aksjonen 2021KULTUR

Årets TV-aksjon handler om 
jenters rettigheter og arbei-
det mot barneekteskap. 
Hvert tredje sekund blir en 
jente giftet bort et sted i 
verden. Konsekvensene er 
store, ikke bare for jentene 
som giftes bort, men for 
barna deres og samfunnet 
de lever i. 

JORUNN B. EIA
hinnavis@gmail.com

Mottaker av innsamlede midler i år 
er Plan International Norge som har 
lang erfaring med arbeid mot barne-
ekteskap. Målet for årets TV-aksjon er 
å nå ut til tre millioner mennesker for 
å få slutt på barneekteskap og går av 
stabelen søndag 24. oktober. 

–Vi starter arbeidet i de landene 
der problemet er størst: Bangladesh, 
Nepal, Malawi, Mali og Niger. I samar-
beid med lokale myndigheter, organi-
sasjoner, ungdomsgrupper og andre, 
skal vi gi jenter muligheten til å velge 
sin egen framtid og vie seg til livet, 
sier Anders Dahle Vedholm, fylkesak-
sjonsleder i TV-aksjonen Rogaland.

–Barneekteskap bremser utvik-
ling og opprettholder fattigdom. Der 
jenter giftes bort som barn og mister 
muligheten til å gå på skole, øker risi-
koen for at de utsettes for vold og over-
grep. De mister retten til å bestemme 
over eget liv og kropp, sier Vedholm og 
viser blant annet til FNs bærekraftmål 
nr. 5 som handler om likestilling 
mellom kjønnene. –Kampen mot bar-
neekteskap står sentralt for å oppnå 
dette målet, sier han.

Bøssebærere og lokale krefter
Lokalt engasjement over hele landet 
er det som gjør TV-aksjonen helt unik. 
I Rogaland trengs  6000 bøssebærere. 
Av disse er 1200 i Stavanger. -Det aller 

viktigste for oss er å få full bøssebæ-
rerdekning i alle kommunedeler, sier 
Vedholm.

-Vi har også et ønske om at lokale 
bedrifter og organisasjoner skal bli 
med og løfte kunnskapen om jen-
ters rettigheter generelt og hjelpe til i 
arbeidet med å gi jenter muligheten til 
å være barn, ikke brud, sier Vedholm. 
Han roser entusiasmen i Stavanger 
kommune og legger til at Stavanger 
alltid er blant de beste storbyene i 
landet. –På giversiden vår, www.giver-
stafett.no er det statistikk som kalles 
Storbykampen. Der ligger tradisjonelt 
Stavanger blant de øverste på listen, 
sier han. 

Vedholm er imponert over den 
genuine entusiasmen og støtten som 
lokalt næringsliv og enkeltpersoner 
gir til TV-aksjonen. -I alle kommu-
nedelene i Stavanger er det politi-
kerne som danner komité og som har 
ansvaret for alle basene der innbyg-
gerne kan hente bøssene. Der pleier 
det å bli servert både kaffe og noe å 
bite i, sier Vedholm og legger til at det 
aller viktigste med TV-aksjonen er 
møtet mellom menneskene i døren. 
-I år skal vi banke på alle dørene i 
Stavanger kommune. Vi jobber mot 
at hele Norge igjen skal ut med bøsser 
og samle inn penger. I tillegg kan man 
melde seg som digital bøssebærer, 
forteller han. 

Barne- og ungdomskoler
Hvert år er det flere skoler over hele 
landet som arrangerer skoleløp til 
inntekt for TV-aksjonen. 

–I Stavanger kommune er det flere 
skoler som utmerker seg; Vassøy skole 
som i flere år har tatt båten til byen 
for å synge foran Domkirken og samle 
inn penger. Både Mosterøy og Lunde 
skole har skoleløp. Det samme har 
Buøy og Roaldsøy. Nå må vi prøve å 
få med noen skoler i sentrum, oppfor-
drer Vedholm. 

-I fjor ble det spesielt på grunn av 
pandemien. Vi fikk ikke lov til å gå 
med bøsser, så alt ble digitalt. Sko-
lene opprettet sine egne Spleis eller 

digitale bøsser. Bøssene kunne lages 
veldig personlig og mange hadde 
bilder av kjæledyr og aktiviteter de 
skulle ha på skolen. 

-Det viktigste med digitale bøsser 
var å dele bøssen på sosiale medier 
slik at venner og familie kunne betale 
inn penger. Spleisene var mer kon-
kurransepreget. Der kunne man legge 
inn artige ting man ville gjøre hvis 
summen passerte et visst beløp: farge 
håret, bade i sjøen i oktober, forteller 
Vedholm. 

–Det kan man gjøre også i år. Nytt av 
året er at man kan bli både fysisk og 
digital bøssebærer. I tillegg kan man 
opprette en Spleis, sier han. 

Tiltak for å hindre barneekteskap
I mer enn 80 år har Plan jobbet for at 
alle barn skal ha like rettigheter. 

Der barn ikke har det bra, har jenter 
det verst. Derfor setter Plan jenter 
først. Barneekteskap handler oftest 
om fattigdom, tradisjoner og man-
glende kunnskap. 

-Det er en skadelig praksis som må 
bekjempes. Barn må få være barn, 
og jenter må få like muligheter som 
gutter, sier Vedholm. 

Tiltak for å hindre barneekteskap 
er blant Plans viktigste oppgaver for 
å oppnå målet om å gi barn en bedre 
framtid, med god helse og utdanning. 
De fleste jenter som giftes bort må 
slutte på skolen, mister muligheten 
til å få seg jobb med stabil inntekt, og 
risikerer å ende opp i fattigdom, sier 
han og legger til at jenter som gifter 
seg før de fyller 15 år har 50 prosent 
større risiko for å bli utsatt for fysisk 
eller seksuell vold fra partneren. 

Graviditet og fødselskomplika-
sjoner er blant de vanligste årsakene 
til dødsfall blant jenter i alderen 15-19 
år i lav- og mellominntektsland. Etter 
barneekteskap blir jentene ofte også 
tvunget til å flytte vekk fra landsbyen 
og familien sin. Den nye hverdagen 
og mangelen på frihet til å leve som 
de gjorde før, påvirker jenters mentale 
og fysiske helse, og depresjon og selv-
mordstanker er vanlig.

Hindrer global utvikling
Konsekvensene av barneekteskap er 
ikke bare skadelig for jenters liv og 
helse. De hindrer også global utvik-
ling, likestilling og fattigdomsbekjem-
pelse. Innsamlede midler fra TV-ak-
sjonen skal gi Plan muligheten til å 
jobbe med å gi opplæring i jenters 
rettigheter og støtte til etablering av 
ungdomsgrupper som jobber med å 
fange opp jenter i faresonen, konfron-
tere foreldre som vil gifte bort døtrene 
sine og rapportere om tilfeller av bar-
neekteskap til lokale myndigheter. 
Både jenter og gutter er med i disse 
ungdomsgruppene.
Skolegang for jenter er nøkkelen 
ut av fattigdom
Plan samarbeider med myndigheter 
for å sikre at det finnes en lov som 
forbyr barneekteskap, at denne over-
holdes og at det er mekanismer på 
plass lokalt for å håndtere saker hvor 
barn giftes bort. 

Foreldre som ikke har råd til å sende 
alle barna sine på skolen, prioriterer 
ofte guttene. Hvis jentene hadde fått 
mulighet til å gå et ekstra år på ung-
domskolen, ville inntektene deres økt 
med 10-20 prosent, og redusere risi-
koen for å bli giftet bort med fem pro-
sent eller mer. Så lenge jenter går på 
skole er det større sjanse for å få en 
jobb og mindre sjanse for å bli gravid.

Skolegang for jenter er derfor nøk-
kelen ut av fattigdom og en helt sen-
tral brikke i å få slutt på barneekte-
skap.

Barn, ikke brud
Under aksjonsnavnet «Barn, ikke 
brud» er målet å nå ut til tre millioner 
mennesker for å få slutt på barneek-
teskap i de landene der problemet er 
størst: Bangladesh, Nepal, Mali, Niger 
og Malawi. 

Med inntektene fra årets TV-askjon 
skal Plan styrke, beskytte og utdanne 
jenter for å unngå at de blir gift som 
barn. 
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LEK FOR DE SOM IKKE KAN LEKE: Fylkesaksjonsleder Anders Dahle Vedholm og leder for byaksjonskomitéen, Ann Sesilie Tekfeldt utfordrer hverandre i lek i 
Geoparken i Stavanger. Leken er tema for synliggjøringen av årets aksjon. Foto: Jorunn B. Eia.

Tradisjonell bøssebæreraksjon
Stavanger kommune 
har tradisjonelt vært en 
av topp tre i TV-aksjo-
nens storbykamp når 
det gjelder innsamlede 
midler. Det er målet 
også i år.

Ann Sesilie Tekfeldt er leder  
for TV-aksjonens byaksjonsko-
mité i Stavanger Hun er politisk 
valgt og har dette vervet i denne 
valgperioden. Byaksjonskomi-
téen dekker alle ni kommune-
deler i kommunen. 

–Det aller viktigste for oss er 
at vi får full bøssebærerdekning 
i alle kommunedelene. Jeg er så 
glad for at det blir en tradisjo-
nell bøssebæreraksjon i år. Det 
er det som er TV-aksjonen for 
meg, sier Tekfeldt. Hun gleder 
seg enormt til å mobilisere barn 
og familier ut i gatene den 24. 
oktober. 

–Det er de fine møtene 
mellom folk som rører meg. Vi 
vet jo at mange eldre har del-
tatt på TV-aksjonen i årevis og 

sitter klar med pengene når det 
banker på døren. I fjor mistet vi 
mange av disse gode støttespil-
lerne fordi TV-aksjonen måtte 
bli digital, sier hun.

-Vi planlegger for å åpne 
bydelshusene og møteplassene 
slik at de som tradisjonelt har 
stekt vafler og kokt pølser til 
bøssebærerne, kan gjøre det i 
år, sier Tekfeldt, og legger til at 
hun ønsker å gjenskape TV-ak-
sjonen slik vi alle kjenner den. 

Bøsser og skoleløp
-I år er vi så heldige at vi kan bli 
både fysiske og digitale bøsse-
bærere. Når man skal registrere 
seg som bøssebærer på www.
blimed.no får man mulighet 
til å velge, og det går an å velge 
begge deler, forteller Tekfeldt. 

Flere skoler, spesielt på øyene 
har vært utrolig flinke til å lage 
aktiviteter til inntekt for TV-ak-
sjonen. 

–Det går mest i skoleløp eller 
trappeløp, der elevene løper 
runder rundt skolen eller opp 
og ned trapper og får sponset 
hver runde av familien. I fjor 
laget flere skoler Spleiser der 

de fant på festlige ting de skulle 
gjøre etter hvert som de nådde 
et mål for innsamlingen. Vi 
hørte rykter om rektorer som 
måtte fortelle dårlige vitser i 
klasserommet og vi vet at en 
rektor på Randaberg farget 
skjegget sitt blått etter oppnådd 
beløp. Slike festlige aktiviteter 
kan alle skoler finne på, opp-
fordrer Tekfeldt. 

Politisk engasjement
Det er kommunedelspoliti-
kerne som danner TV-aksjons-
komitéer i Stavanger og som er 
ansvarlige for hver sine kom-
munedeler. Ann Sesilie Tekfeldt 
samler komitéene et par ganger 
i måneden fram mot aksjons-
dagen der det legges stra-
tegi for hvordan TV-aksjonen 
skal gjennomføres og spesielt 
hvordan de skal klare målet om 
ca. 1200 bøssebærere. I Hinna 
kommunedel er det Ine Helvik, 
Bertha Veggeberg og Einar San-
støl som sitter i komitéen.

-I år gjelder innsamlingen en 
spesielt viktig sak som handler 
om unge jenter i 11-17-års 
alderen som giftes bort og deres 

rettigheter til å gå på skolen og 
få seg utdanning. Fattigdom er 
den største driveren for barne-
ekteskap og det er dette vi skal 
bekjempe med årets aksjon, 
forteller Tekfeldt. 
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Nyheter på Stadionparken
Det blir flere gode grunner til å ta turen innom Stadionparken til høsten, med en rekke nye handel-, service- og serveringstil-
bud for hele familien.

INGRID SMISTAD
hinnavis@gmail.com

Senterleder på Stadionparken, 
Inger Ognedal Egeland, kan 
fortelle om flere spennende 
nyheter til høsten. 

Av mat- og serveringstilbud 
åpner blant annet Kanel-
snurren og Delikatessen i 
oktober. Kanelsnurren er alle-
rede rukket å bli et velkjent 
bakeri og kafé i regionen, mens 
Delikatessen er en restaurant 
som i dag holder til i Sandnes 
og som nå åpner ny filial på 
Stadionparken. 

Delikatessen beskriver 
menyen sin som «spennende 
retter med inspirasjon fra 
bestemor til Singapore».

Hentebokser og 
bokautomat
I det gamle Helgø Meny lokalet 
åpner Europris og SATS. 
Posten skal etablere hente-
bokser som gjør det enklere 
for folk å hente post. Høyer og 
Linus Verden (tidl. Linus leker) 
har begge flyttet og fått nye 
flotte lokaler. Det er også inn-
gått et samarbeid med Sølv-
berget om en bokautomat på 
Stadionparken.

- Her kan man enkelt låne og 
levere bøker med digitalt eller 

fysisk lånekort. Det er et 
stort utvalg med nærmere 200 
bøker, og vi håper folk vil ta 
den i bruk, sier Egeland.

Økt omsetning
Ifølge Senterlederen hadde 
Stadionparken en samlet 
økning i omsetningen på 10% 
i fjor, og hun forteller om opti-
misme blant bedriftseierne og 
et økende antall besøkende. 

Egeland kan også fortelle at 
Stadionparken har fått en egen 
kundeklubb hvor kunder kan 
melde seg inn og få nyhetsbrev 
med tilbud og andre fordeler.

-Jeg oppfordrer alle til å 
melde seg inn i kundeklubben 
til Stadionparken dersom man 
handler og benytter seg av til-
budene her ofte. Da kan man 
blant annet sikre seg 3 timer 
gratis parkering, ikke bare én 
time, sier Egeland.

STADIONPARKEN:  Ta turen innom Stadionparken. Senteret får flere spennende nyheter utover høsten.

BOKAUTOMAT: Sølvbergets bokautomat vil bli tilgjengelig på Stadionparken.

 Meld deg inn 
i kundeklubben til 
Stadionparken!     

Inger Egeland, senterleder

NÆRING
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Skann QR-koden 
eller send 

Stadionparken 
til 2242

MELD DEG INN OG 
FÅ 2 TIMER EKSTRA 
GRATIS PARKERING

Husk å registrere 
bilen(e).

Som medlem får du tilgang på eksklusive tilbud og oversikt 
over nyheter, kampanjer og konkurranser på senteret.
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HØST: Sommerplantene har gjort sitt og det er tid for å plante i krukker; lyng, alpefiol, krysantemum. Julerosen 
er også fin

ALPEFIOL: Kan plantes både i bed og krukker.

HAGEHORTENSIA: Hvis du vil den skal bli blå, gi den en «Blå kur».. 

HAGEN

JORUNN B. EIA
hinnavis@gmail.com

Det er tid for høsting 
av frukt, sommerplan-
tene har gjort sitt og vi 
planter lyng og høst-
blomstrende busker. 
Den nye trenden med 
mye grønne planter 
inne blir mer og mer 
populær.

-Vi har vært heldige med sen-
sommeren i år! Roser, stauder, 
frukttrær har aldri vært finere, 
sier Siri Bryne Ringstad. 
-Veldig mye epler og plommer.

-Det er en fin tid å plante 
frukttrær nå. Da rekker de å bli 
godt etablert før vinteren og 
kan bære frukt allerede neste 
år. Husk at eple- og plom-
metrær ikke skal beskjæres 
før til vinteren, for eksempel i 
februar.

Hva skal vi gjøre i hagen i 
høst? 
-Det er viktig å luke i alle bed, 
og fjerne vissent løv. Dette er 
yngleplass for snegler. Det 
er en fin tid å sette løk og 

planlegge for våren. Løken kan 
plantes både i bed og krukker. 
Jeg anbefaler å sette krukkene 
inntil husveggen slik at de ikke 
får for mye fuktighet. 

-Et godt tips er å plante i 
etasjer i krukkene; tulipaner 
nederst, påskeliljer og øverst 
krokus og snøklokker. Da vil 
krukken være i blomst fra 
februar til mai!

-Beinmel er en god gjødsel 
for løker. Det er oppmalt kjøtt-
bein som opptas langsomt. 
Perfekt til løk.

Hva planter vi på denne 
tiden?
-Nå har sommerplantene gjort 
sitt og vi kan plante lyng, alpe-
fiol, krysantemum både i bed 
og krukker. Julerosen er også 
fin. Den blomstrer fra sep-
tember til mars. Skimmia 
blomstrer også fra nå av og til 
april.

-I hagen kan vi plante syrin-
hortensia, hagehortensia, 
hyperikum, sommerfugl-
busker, anemone og solhatt. 
Det er disse som blomstrer på 
denne tiden. 

-Det er viktig å huske på at 
syrinhortensia kan klippes før 
vinteren fordi den blomstrer 
på nye skudd. Hagehortensia 
må ikke klippes, den blom-
strer på fjorårets greiner. Det 
samme gjelder spirea.

-Hvis du vil at hagehortensia 
skal bli blå, kan du gi den en 
‘Blå kur’. For å holde den rosa, 
må den ha mye kalk.

Ny trend – jungel inne
-Det er ‘in’ med grønne planter 
inne. Vi selger mye ficus, gull-
ranke, og tradisjonelle store 
inneplanter. 

-Det skal være ‘jungel’ inne 
nå, mer farger og frodige 
planter. Det ser ut som om det 
minimalistiske er på vei ut, sier 
Siri Bryne Ringstad.

Høst i hagen
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PROGRAM HØST 2021 
Våre tilbud er for seniorer. 
Flere aktiviteter støttes av K-stud. 
Går du med et ønske om å starte 
kurs eller en frivillighetsaktivitet, 
ta gjerne kontakt med oss. 

Servering 
Under våre aktiviteter tilbys vår 
lunsjpakke for kr 50,- per pers. 
Vårt kjøkken tilbyr matsalg 
og det er mulig å bestille 
kaker, bakst og påsmurt mat. 
Ta kontakt i god tid på forhånd. 

Åpent hverdager 08-14.00 
Telefon: 51905790 
Gamleveien 30B, 4018 Stavanger 
E-post: hinn@hesbynett.no 

Du finner mer om oss på: 
www.hinnasenteret.no og  

VI-TO frisør & fotterapeut. 
Farah H. Razavi, mobil: 41649566. 

 
 

MANDAG: 
Husflidgruppe kl. 10.00 
Veving, toving mm. Treff  annenhver uke. 
Oppstart 9. august. 

Datagruppe kl. 10.00 
Vi har det sosialt og lærer av hverandre. 
Ta med PC/nettbrett. Oppstart 9. august. 

Kunst- og kulturgruppe kl. 10.30 
Kunst- og kulturforelesninger ved 
gjester og egne krefter. 
Oppstart 27. september. 

Fransk konversasjon kl. 11.00 
– Viderekomne. Vi kommer sammen 
og samtaler på fransk. Ingen lærer. 
Oppstart 23. august. 
Semesterkontingent kr 150,-. 

 
Hva har skjedd? kl. 12.00 
Samtaler om aktuelle nyheter. 
Oppstart 27. september. 

 
TIRSDAG: 

Treskjæringskurs kl. 10-13.45 
Registrer din interesse og vi sender deg 
4 kursdatoer ved min. 4 stk. påmeldte. 
Lærer Saxe Lysholm. 
Kursavgift kr 400,- per pers. 

Bridge – viderekomne kl. 10.00 
Kontingent kr 150,-  
Oppstart 17. august. 

Turgruppe kl. 10.30 
Ca. 1 times tur i nærområdet. 
Oppstart 3. august. 
Mulig med lunsj etterpå. 

Sosialt treff kl. 11.30 
For enslige og aleneboende 
Et uforpliktende fellesskap. 
Oppstart 3. august. 

ONSDAG: 
"NRK´s Trim for eldre" kl. 09.45 
Bøy-og-tøy via projektor i forstuen. 
Oppstart 11. august. 

Bridgekurs for nybegynnere kl. 10.00 
Oppstart 13. oktober ved min. 8 stk. 
6 samvær, kursavgift kr 700,-. 
Lærer Thom Hinna. 
Påmeldingsfrist 6. oktober. 

Spansk for nybegynnere kl. 10.00 
"Caminos 1" 
Meld deg på innen 1. august.              
Kurset starter 25. august.                                                    
6 kursdatoer ved min. 6 stk. påmeldte.                                                
Kursavgift kr   850,-. 
Lærer Kirsti Eiken. 

Andakt i kirkerommet kl. 10.15 
– Et samarbeid med Hinna Menighet. 
Oppstart 11. august. 

Hinnasenterets Pensjonistforening 
kl. 10:40 
Vi møtes i stuen til foredrag, åresalg, drøs, 
musikk og annen underholdning. 
Medlemskontingent kr 250,-. 
Nye medlemmer alltid velkomne! 
Oppstart 11. august. 

Sterk og stødig kl. 12.45 -13.45 
Treningsgruppe for seniorer. 
– Et samarbeid med fysioterapitjenesten 
og frivillige aktører. Ingen påmelding. 
Merk: programmet følger skoleruta. 

 
TORSDAG: 
Yoga kl. 09.30 
10 ganger med instruksjon av Ellen Thomseth. 
Kursavgift kr 1100,-.                       
Oppstart 9.september. 
Ta med matte og et godt teppe. 
– Mulig å kjøpe lunsj etterpå. 
Påmeldingsfrist 1. september. 

 
 

Spansk konversasjon kl. 10.00 
– Viderekomne. Vi kommer sammen og 
samtaler på spansk. Ingen lærer. 
Oppstart 26. august. 
Semesterkontingent kr 150,-. 

Bridgekurs kl. 10.00 
For deg som vil friske opp gamle 
kunnskaper med lærer Paul A. Hinna. 
Oppstart 19. august. 
Kursavgift kr 650,- .                 
Meld deg sammen med en makker. 
Påmeldingsfrist 1. august. 

Hverdagstanker kl. 12.00 
– Et samarbeid med Hinna Menighet. 
Vi  møtes annenhver uke og 
samtaler om kommende søndags 
kirketekst. Oppstart 12. august. 

 
FREDAG: 

Snekkerboden kl. 10.00 
Treskjæring og annet trearbeid. 
Semesterkontingent kr 200,-. 
Oppstart 6. august. 

Malegruppe kl. 10.00 
– Alle teknikker. Vi inspirerer hverandre. 
Semesterkontingent kr 200,-. 
Oppstart 6. august. 

Åpen kafe kl. 11-13:00 
Ta deg en tur innom for lunsj, kaffe og 
hyggelig drøs. Oppstart  6. august. 

 

JULELOTTERI 

15. desember kl. 11.00 
Senterets årlige lotteri og juleavslutning. 
Vi serverer grøt, saft, kaffe og julekaker. 
Alle er velkommen. 

Hinna menighet

Onsdager kl 19.30 
Her er en oversikt over høstens datoer. For 
mer informasjon om de aktuelle datoene, se 
hinnakirke.no

22. september, 6. oktober, 20. oktober, 
3. november, 17. november og 1. desember.

Aktiviteter for barn- og unge i menigheten

Tirsdager:  
Tirsdagsmiddag, for hele familien. Pris: Voksne kr 70, 
barn kr 30, familie kr 160.  
Påmelding på sms til: 922 40 545 innen søndag med 
navn på avsender og antall voksne og barn.  
123syng, aldersgruppe 1-3 år 
MiniKRIK aldersgruppe 3-6 år 
JuniorKRIK for barn i skolealder         

Onsdager: 
Babysang - aldersgruppe 0 år  
Barnegospel for barn i 2. - 7. klasse 
Konfirmantsamling 

Fredager:  
FK45 for 4. og 5. klasse  
Klubb 67 for 6. og 7. klasse  
Kafé KU fra 8. klasse til ca 18 år.

Søndager:  
Søndagsskole 
Fiber - ungdomsledersamling

For mer informasjon om aktivitetene og tidspunkter, 
se www.hinnakirke.no 

Kveldsmesse i Hinna kirke
Søndager kl 19.30. Høstens datoer er: 
12. september, 3. oktober og 14. november
 
For informasjon om tema og gjester,  
se hinnakirke.no

Vår nettside: www.hinnakirke.no   Ønsker du nyhetsbrev fra Hinna menighet?                 
facebook.com/hinnamenighet               Meld deg på via Hinnakirke.no eller scan QR-koden her. 

Ny prest i Hinna menighet

Torbjørn Nedrebø har begynt som kapellan med 
spesielt fokus på arbeid blant barn, ungdom 
og familier. Vi ønsker Torbjørn velkommen som 
prest i Hinna menighet. Han begynte i stillingen 
1. august, og vil bli innsatt i tjenesten på 
oppstartsgudstjenesten søndag 22. august kl 11.

Torbjørn overtar stillingen etter Sigbjørn 
Rydland Jårvik, som er nå er ansatt som 
studentprest på Universitetet i Stavanger.

Dåp i Hinna kirke
Det er mange som ønsker å døpe barna sine for 
tiden! Dette er veldig flott, men det er sikkert 
fremdeles barn som ikke er blitt døpt på grunn 
av pandemien og usikkerhet om hvor mange 
en har kunnet samle. Nå har vi dåp i de fleste 
gudstjenester, og vi kan også være fleksible og 
legge til rette for egne dåpsgudstjenester hvis 
det er behov for det. 
Se www.hinnakirke.no for mer informasjon om 
hvordan du kan melde dere på dåp.

Gudstjeneste i Hinna kirke
Hinna kirke kan nå ta imot 200 deltakere når vi 
bruker menighetssalen, og 135 når vi bare har 
kirkerommet i bruk. Det er fremdeles viktig å 
følge smittevernreglene. Husk 1 meters avstand 
mellom husstandene, god håndhygiene og at vi 
holder oss hjemme hvis vi er syke. 
Følg med på www.hinnakirke.no for oppdatert 
informasjon.
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Nabolagshager i vinden
I Stavanger kommune dukker det stadig opp 
flere nabolagshager hvor målet er å involvere 
barn og unge i dyrkingsprosessen, og skape gode 
møteplasser i nærmiljøet. Barnas hage på Ulland-
haug og nabolagshagen på Hinna er begge slike 
initiativ som beboerne i Hinna bydel kan benytte 
seg av.

INGRID SMISTAD
         hinnavis@gmail.com

Hinna nabolagshage ligger i 
Grannesveien på den gamle 
barnehagetomten. Hagen er 
initiert av blant annet Mari-
anne Berge (MDG) i kommu-
nedelsutvalget på Hinna som 
selv bor på Hinna. 
- Vi er foreløpig en liten gruppe 
interesserte Hinna-beboere 
som ønsker litt fellesskap og liv 
på området hvor barnehagen 
tidligere holdt til, og håper å få 
med oss flere interesserte, for-
teller Marianne.

En vakker arena
Interesse for urban dyrking 
øker stadig i Norge. Hinna 
Frivilligsentral og Hinna 
nabolagshage skal nå samar-
beide for å utvikle området på 
Hinna til en urban hage for 
hele kommunedelen. 

Ved å engasjere dugnads-
ånden, er målet å skape en 
vakker arena for gode møter 
mellom mennesker, lek og 
læring, bærekraft og kortreist 
mat. 

I hagen skal det være mulig 
å disponere en plantekasse 
til egen dyrking, bidra i felles 
hagen, og smake litt på urter 

mens man slår av en prat.

Trenger frivillige
Nabolagshagen på Hinna skal 
være et knutepunkt for mange 
spennende prosjekter og pro-
sjektgruppen opplever stort 
engasjement i kommunedelen 
allerede. 

Leder for Hinna Frivillig-
sentral, Sunniva S. Roberts, 
brenner for urbanhagekon-
septet og nærområdeutvikling. 
Hun har vært i kontakt med 
flere i området som ønsker å 
bidra, blant annet Ostehuset 
på Hinna og Brynes planter, 
samt flere barnehager og 
SFO-er på Hinna. Nå ønsker 
Sunniva kontakt med alle 
engasjerte som vil være med å 
utvikle en egen urban hage på 
Hinna. 
- Ta en titt på hagen i dag og 
stikk innom Frivilligsentralen 
for en prat hvis du vil bidra. 
Kanskje blir det akkurat deg 
som dyrker frem den første 
tomaten, sier Sunniva.

Pilotprosjekt
På Ullandhaug ved den 
økologiske gården og 

Ullandhaugskogen finner man 
pilotprosjektet for «Barnas 
hage». 

Området er eid av den Bota-
niske hage v/Stavanger kom-
mune og leies av Instituttet 
for barnehagelærerutdanning. 
Barnas hage er et stedsutvik-
lings- og folkehelseprosjekt i 
samarbeid med Madla Frivil-

ligsentral og Institutt for bar-
nehagelærerutdanningen ved 
UiS. 
- Målet er å legge til rette for at 
barn kan være med å bidra i 
dyrkingsprosessen og fremme 

de økologiske prosessene i 
naturen. På den måten får man 
barnas tanker frem og de får 
mange og rike erfaringer som 
er viktig for barns fysiske, kog-
nitive og språklige utvikling. I 
tillegg er nabolagshagene med 
på å aktivere og engasjere nær-
miljøet og skape nye arenaer 
og møteplasser, forteller Før-
steamanuensis på Instituttet 
for barnehagelærerutdan-
ningen ved UiS, Ove Bergesen.

Hagen ligger flott til på Ulland-
haug, like ved parkerings-
plassen. Kassene har ulike 
temaer som «knaskebed», 
«fortvoksende bed», og «sak-
tevoksende bed». Det er 
laget oppbevaringskasser til 
verktøy som kan benyttes som 
sitteplasser.

Ove Bergesen kan fortelle 
at studentene på barneha-
gelærerutdanningen bruker 
hagen på Ullandhaug til å 
utprøve involvering av barn i 

dyrkingsprosessen. I tillegg har 
Barnas hage et samarbeid med 
blant annet ToppSopp som 
skaffer kaffegrut til jordforbe-
dring. Mens Jernaldergården 
på Ullandhaug har bidratt med 
kunnskap innen gjenetable-
ring av gamle jordbruksstrate-
gier.

- I tillegg til hagene på 
Ullandhaug og Hinna er det 
også etablert Barnas hage i 
Kvernervik, og nabolagshager i 
andre kommunedeler er under 
etablering. Sjekk ut barnas-
hager.no og lik Facebook siden 
til Hinna Nabolagshagen for å 
følge med utviklingen her på 
Hinna, forteller Sunniva.

ULLANDHAUG:  Barnas hage på Ulandhaug. Fra venstre Ove Bergesen og Marianne Berge. Foto: Ingrid Smistad.

NÆRMILJØ

 Nabolagshagen 
på Hinna skal være 
et knutepunkt for 
mange spennende 
prosjekter. 
                             Sunniva Roberts

HINNA:  Marianne Berge viser frem nabolagshagen på Hinna. Foto: Ingrid Smistad.
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Har du ikke 
fått vaksine

ennå?

Det er ikke for seint å få dose 1! Kom på drop-in  
i Forum Expo på Tjensvoll. Sjekk åpningstider på  

stavanger.kommune.no/vaksine

Hold mobilkameraet over  
koden for å komme til  
stavanger.kommune.no/vaksine

I appen Tømmekalender Stavanger 
får du en oversikt over hva som skal 
tømmes og når. I tillegg finner du 
lenker til nyttige nettsider som 
hentavfall.no, VOF og kommunens 
egne nettsider.

Få varsel når avfallet 
skal tømmes
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Glimt fra lokalhistorien

Tekst:
Sverre Torgersen

Det begynner å bli en 
del år siden Eventyr-
skogen var en attraktiv 
lekeplass. Den  var der 
parkeringsplassen til Hin-
na Kirke i dag ligger. Le-
keplassen blei tatt i bruk 
i 1961. Jeg tar ikke så 
mye med her, men det 
er neppe tvil om at de to 
mest populære «lekeap-
paratene» var brannbilen 
og elefanten.

20. juni 1961 besøkte 
selveste Einar Rose le-
keplassen, og det blei 
jo oppstyr når det blei 

oppdaget  hvem som var 
på besøk. Avisa «Stavan-
geren» skrev dagen et-
ter bl.a. «Den berømte 
«Eventyrskogen» på Hinna 
er eventyrlig for ethvert 
barn, og da Einar Rose 
forleden oppdaget den, 
så han straks at den ville 
være et herlig sted for 
ham og hele hans ar-
tist-tropp.

Det blei til stor underhold-
ning for alle barna som 
oppdaget hvem som be-
søkte Eventyrskogen.

Eventyrskogen 
på Hinna

Arne Breivikås 1923-1994 kom til Hetland Kommune som 38-åring. Han var utdan-
net som gartner og hadde gått både på landbruksskole, hagebruksskole og ved Norges 
Landbrukshøgskole på Ås.

Etter at han hadde hatt gartneroppdrag flere steder, så fikk nok et opphold i Dan-
mark i 1949 stor betydning for arbeidet han senere fikk i vårt område. Han tok seg 
av opparbeiding av skolegårder,  idrettsanlegg og lekeplasser. Det var vel nettopp ved 
opparbeidelse av lekeplasser han fikk vist sin dyktighet. Det er her Eventyrskogen 
kommer inn.

Etter kommunesammenslåingen av Stavanger, Madla og Hetland i januar 1965 var 
Breivikås gravlundsjef i Stavanger.

 
 

Formiddagstreffet på 
Fredheim

Vil du lese mer om Even-
tyrskogen, så er den om-
talt i historielagets årbok 
nr. 3  (2013). 

Denne kan kjøpes på Fri-
villighetssentralen.

EVENTYRSKOGEN: : Ble tatt i bruk i mai 1961. Det var stor stas ved åpningen - 
og da stiller gjerne mussikkorpset opp. Bilde i privat eie. 

Som det meste så har det i lang tid vært umulig å samles til for-
middagstreff på Fredheim. 

Siden pandemien startet har det kun vært et par samlinger. 

Nå er vi i gang, og den første samlingen var tirsdag 31. august, 
og gleden var stor over å kunne treffes igjen.

  

ELEFANTEN «JIM»: : Populær elefant. Stavanger Gartnerforening hadde laget 
den og brukt den i 17. mai-toget. Fra venstre ser vi Geir (Melby) Tønnessen, 
Unn (Melby Tønnessen) Ericson, Kari Hultman og Gerd Julie Melby 
Tønnessen.  Bilde er utlånt fra Geir Tønnessen.

BRANNBILEN: :Alle barns drøm. Bilde i privat eie.  



Side 216. september 2021 HINNAVIS

Musiker duoen Alchemy Blue lanserte sin før-
ste låt 2. juli i år, og består av produsent og låt-
skriver Henrik Stave (19) og artist og låtskriver 
Jonas Anker (19) fra Hinna. 

INGRID SMISTAD
hinnavis@gmail.com

Musiker duoen Alchemy Blue lanserte sin første låt 2. 
juli i år, og består av produsent og låtskriver Henrik 
Stave (19) og artist og låtskriver Jonas Anker (19) fra 
Hinna. 

Henrik Stave og Jonas Anker er gode venner og 
møttes på musikkhøyskolen i Viken i 2020/2021. 
Henrik er fra Ullsteinsvik og Jonas er fra Hinna i 
Stavanger. Begge har holdt på med musikk hele livet. 
Sammen har de en kjemi som de beskriver som helt 
unik:

- Vi har et samarbeid som fungerer enormt bra! 
Det er som om vi var ment til å møtes å lage musikk 
sammen. Vi tenker veldig likt og løfter hverandres 
ideer og blir alltid enige om hvordan ting skal være. I 
tillegg er har vi det veldig gøy, forteller guttene.

Lever for musikken
Musikken til Alchemy Blue har trekk fra sjangre som 
pop og et hint av indiepop og folk-inspirert musikk, 
men den har også samme energinivå som rock. 
Alchemy Blue drar stor inspirasjon fra artister/band 
som Bon Iver, The 1975, Thomas Dybdahl, Highasa-
kite, og Coldplay for å nevne noen.

Henrik og Jonas lever for musikken og innrømmer 
at det er det som får dem opp av sengen om mor-
genen. 

- Vi er begge to musikkstudenter til høsten og 
gleder oss til et liv videre fullt med musikk og håp om 
å kunne leve av dette. Vi vil at musikken vår skal være 
godt likt, og som man kan kose seg med og synge med 
på, sier duoen.

Musikalsk magi
De to 19 år gamle musikerne stakk innom studio en 
kveld for å kose seg med musikk. Tre timer senere var 
første singel ferdig produsert og duoen Alchemy Blue 
var dannet.

- Det magiske er at låten bare kom til oss fra klar 
himmel. Det var etter vi hadde produsert låten vi kom 

på navnet Alchemy Blue fordi det beskriver følelsen 
vi hadde gjennom hele prosessen i studio. Alkymi 
er jo ofte blandet med magiske forestillinger, og det 
er denne magiske sammenhengen mellom natur 
og musikk vi ønsker å lage med musikken. Fargen 
blå kommer fra vår kjære planet, «the blue planet». 
Sammen klinget det bra, forklarer Jonas.

Låten heter You make me og handler om en håpe-
full sommer og sommerkjærlighet forteller Jonas og 
legger til:

- Den handler om et håp om at det er nå tiden er 
inne for at kjærligheten skal ta sin plass, og at det er 
mulighet for at det ikke alltid er det som skjer likevel. 

Derav er det best å dra videre, men håpet lever på 
veien videre.

Den 2. juli i sommer ble låten lansert og kan nå 
høres på diverse medier som Spotify, Itunes og 
P3urørt. Duoen hadde håpet på noen spillejobber i 
sommer, men kan fortelle at på grunn av Covid-19 er 
det dessverre få spillejobber på markedet.

- Vi håper det kommer noen spillejobber snart. 
Planen er å promotere oss selv og dele musikken med 
så mange som mulig, sier musikerne håpefullt.

Power duo ute med første låt

POWER DUO: Henrik Stave og Jonas Anker fra Hinna har lansert sin første låt.

KULTUR

Byens beste 
fleskepannekaker!

 2 stk m/drikke kr 89
1 stk m/drikke  kr 69

Take away! 
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Gratis sommerminner
Forus og Gausel Idrettslag kunne også denne 
sommeren ønske et betydelig antall barn vel-
kommen til gratis sommercamp på Knudamyrå. 

 – Det føles veldig fint å kunne 
bidra på denne måten, sier 
daglig leder i idrettslaget, 
Morten Asbjørnsen Landråk. 

Å benytte idrettsanlegget på 
sommerstid for å kombinere 
gratis aktiviteter for barn, et 
jobbtilbud for ungdommer og 
samtidig introdusere barn for 
klubben ser ut til å ha blitt en 
modell som fungerer godt for 
Forus og Gausel Idrettslag. I 
løpet av de siste to årene har 
FGI ønsket mer enn 500 barn 
velkommen til et uke- langt 
aktivitetstilbud og det er de 
stolte av. 

-Vi har hatt flere på venteliste 
hver uke i sommer så det er 
ingen tvil om at etterspørselen 
er der. Før vi åpnet påmel-
dingen i mai fikk vi regelmessig 
spørsmål på om det ville bli 
sommercamp og når påmel-
dingen startet. Fire dager etter 
at vi hadde lagt ut 250 plasser 
var alt fullbooket og ventelis-
tene begynte å vokse, forteller 
leder for fotballen, Adam Dahl 
Assad. 

Etter hvert besluttet de å ta 
inn 10 ekstra hver uke slik at 
flest mulig barn kunne få en 
uke med lek og moro.

Takker for offentlige og 
private midler som gjør det 
mulig
Fem uker i fjor og seks uker 
i år. Hver dag mellom 08:00 
og 16:00 har det strømmet til 
med barn til idrettsanlegget på 
Forus. 

Takket være støtte fra Gjen-
sidigestiftelsen og Stavanger 
kommune ble dette mulig i år 

også. Og fotball-lederen håper 
virkelig det er noe de kan fort-
sette med også neste år. 

 -Etter erfaringen fra i fjor var 
det i år litt lettere å planlegge 
opplegget ut fra hva som fun-
gerte bra og hva som ikke fun-
gerer fullt så godt. Vi legger 
vekt på trivsel, høy aktivitet og 
trygghet. 

Mange av barna som var 
på plass i sommer bor i nær-

heten og kjenner klubbhuset 
og anlegget godt. Da blir det 
ekstra viktig å ta godt imot 
«nye» ansikt, sier Adam. 

Frilek er kjekkest
Rebusløp, bildebingo, mes-
ternes mester, mini-OL og fot-
ballgolf er noen av de organi-
serte aktivitetene de har hatt. 
Men Adam forteller at frilek 
er noe av det barna synes er 
kjekkest.

- Når 60 barn springer rundt 
på anlegget og har masse 
utstyr tilgjengelig er det som 
oftest ingen som kjeder seg. 
Alle finner noen eller noe de 
liker.  Da går det som oftest i 
fotball, basketball, kanonball, 
slåball, brettspill, tegning og 
kort. Playstation og film når 
været ikke var topp. Vannkrig 
og vannspreder når været var 
fint. Turer ned til Leos Leke-
land og Rush trampolinepark 
var også populært.

Idrettslaget tiltrekker seg 
ungdom
Tilbudet har vært bra for både 
rekruttering og omdømme av 
klubben. I tillegg har FGI lenge 
vært opptatt av å gi ungdom i 
bydelen et jobbtilbud, og når 
idrettslaget gjennom som-
meren kan tilby mellom 15-20 
ansatte på jobb, er daglig leder 
Morten godt fornøyd. 

-Noen har jobbet et par 

dager, mens andre har jobbet 
flere uker. De fleste er ung-
dommer fra nærområdet som 
skaffer seg god arbeidserfa-
ring ila sommeren. Jeg har inn-
trykk av at de fleste har hatt 
det veldig kjekt på jobb, og så 
kommer jo lønn på kontoen 
godt med. 

Tilbakemeldingene har vært 
utrolig positive og han møter 
stadig på foreldre som sier at 
ungene har hatt det kjempe-
kjekt på Knudamyrå i sommer. 
Allerede har flere foreldre satt 
barnet sitt på venteliste for 

neste år. 
-Kanskje tar vi hele som-

meren neste år, lurer Adam og 
smiler bredt. Han har ihvert 
fall ingen problem med å fylle 
opp plassene. 

 

SOMMERCAMP: Mer enn 500 barn deltok på sommercamp på Knudamyrå..

 Det føles veldig 
fint å kunne bidra på 
denne måten. 

Morten Asbjørnsen Landråk

FORNØYDE LEDERE: Adam Dahl Assad, leder for fotballen og Morten 
Asbjørnsen Landråk, leder i idrettslaget. 

SPORT
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Alle skolene 
våre rydder i 
sine 
nærområder. 
Ca. 3000 
barn og 
voksne 
plukker boss 
på dugnad!

Vi oppfordrer herved alle 
huseiere naboer og sameier til 

å rydde i sine nærmiljøer og 
lekeplasser, sope fortau og 

klippe hekker i løpet av 
september. 

Årets ryddeaksjon i 
Hinna Kommunedel 

Onsdag 29/9 Hinna Sanitetsforening
Høstprogram 2020
Vi starter opp med møtene:

Tirsdag 7. september. Kl 19:00: Ta med strikketøy og godt humør. 
Enkel servering.

Tirsdag 5. oktober: Salg av fine klær fra Senior-Shop. 
Enkel servering.

Tirsdag 2. november: Den årlige Basaren med mange fine gevinster. 
Servering.

Tirsdag 7. desember: Tradisjonelt julemøte grøt, pakker og 
underholdning.

Vi har formiddags Kløvertreff hver andre tirsdag i måneden. Da vi 
også går Kløvertur. 
Oppmøte kl10:00. Ta med matpakke og 
strikketøy.
Kaffe blir servert.
Alle hjertelig velkommen!

Møtested: Idun, Gamleveien 53

Alle er hjertelig velkommen!

Barnas hager

Barnehager, skoler og frivillige som ønsker å
delta i Barnas hager Hinna kan kontakte

frivilligsentralen.

Hinna nabolagshage
Ved den gamle Hinna kirkens barnahagetomtet.

Vil du dyrke selv, eller være med på 
dugnaden?
I samarbeid med Hinna
Nabolagshagen, vil Hinna 
Frivilligsentral skape et område for 
lek, læring og gode sammenkomst 
for hele nabolaget!
Ta kontakt med Frivilligsentralen for
å bidra!
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Kultur på tvers

Det er på Gausel bydelshus det skjer!
Aktiviteter på huset
Vi er tilbake til hverdagen og 
godt i gang med aktiviteter 
på huset. Bursdager, konfir-
masjoner, fester - hos oss har 
du mye plass til det du måtte 
ønske! 
Bursdag med et diskotek? Det 
har vi!  Stor- og Lillesalen med 
plass til mange mennesker, 
samt to romslige møterom. 
Alt leies ut til rimelig penge, 
alt booking skjer via www.
aktiv-kommune.no. 

Bydelshuset vårt brukes av 
mange organisasjoner for både 
store og små.  For barn har vi 
bl.a. to ulike dans grupper, male-
aktiviteter og teatergruppe i regi 
av Kulturskolen. Andre organi-
sasjoner tilbyr også masse spen-
nende aktiviteter for barn og 
unge med en annen bakgrunn, 
der ungene kan lære andre 
språk. 

Høres det interessant ut, vil du 
vite mer om tilbudet vi har? Eller 
har du lyst til å starte noe eget 
hos oss? Ta kontakt med fritids-
lederen vår – vi gleder oss til å 
høre fra akkurat deg 😊 

Tilbudet for voksne er stort og 
her er det mye å velge mellom. 
Vi har både callenatics, kinesisk, 
fitness, italiensk, gresk … og mye 
mer!  

Aktivitetsdagen 18.09.21 er 
avlyst – men se opp for aktivi-
teter i bydelen din! Ulike orga-
nisasjoner skal ha aktiviteter 
på sine plasser istedenfor. Følg 
med! Bydelshuset har en åpen 
dag den 18.09.21. Bli kjent med 
fritidslederen vår, her blir det 
og salg av vafler og omvisning 
i klubblokaler. Man kan prøve 
ut diskoteket, se både Lille- og 
Storsalen, samt de ulike møtelo-
kalene vi har. Åpent for alle – 
private og organisasjoner, 12:00-
15:00. Vel møtt!!

Fiks Ferrige Ferie og 
Sommerbonanza
I juni og juli (uke 25-28) har 
vi hatt Fiks Ferrige Ferie på 
Gausel bydelshus. Huset ble 
fylt med latter og glede og 
mange barn i alderen 6-13 år. 
Barna har deltatt i mange for-
skjellige ferieaktiviteter rundt 
omkring i distriktet vårt og det 
ble en kjempesuksess! Det ble 
jammen mye is og kake, og vi 
ser allerede frem til neste FFF. 

For ungdommer (13-17 år) 
hadde vi Sommerbonanza i uke 
32. Ungdommen har prøvd seg 
på seiling og fisking. De har også 
besøkt Kongeparken og Bore-
tunet. Sommer på Gausel – det 
er gøy, det! 

Juniorklubb
Juniorklubben møtes hver 
tirsdag 14:00-16:00 på bydels-
huset. Fra høsten `21 foran-
drer vi målgruppen og tids-
punktet, fra 4-6 til 5-7 klasse 
og avslutter juniorklubben 
en halv time tidligere enn før 
– 16:00.  

På Juniorklubben serverer vi 
god mat og har kjekke aktivi-
teter med ungene. Her går det 
mye barberingsskum og linse-
vann – vi elsker å lage slim, bake 
muffins og perle. Vi synes det 
er superkult å bruke diskoteket, 
også!

Juniorklubben er en plass å 
være på etter skoletiden, gjøre 
lekser eller tilbringe tid med 
venner. Bli med! Tilbudet er 
gratis og åpen for alle som går 
i 5-7 klasse😊 Ønsker ditt barn å
bli med? Ta kontakt så hjelper vi 
gjerne med det. 

Step in Ungdomsklubb
Siren, vår fritidsklubbleder, tar 
høsten med storm og setter i 
gang med masse spennende 
aktiviteter for ungdommene. 

Ungdomsklubben er åpen 
igjen etter sommerferien, og 
her blir det mye aktivitet! 

Ungdommene forteller ofte 
at tilbudet er kjekt og variert 
og at de har en plass å være på 
med venner og være seg selv.  Til 
høsten planlegger Siren masse 
sprøtt, følg med Følg Step in 
Ungdomsklubb på Instagram 
https://www.instagram.com/
step_in_disco/ for å holde deg 
oppdatert!

Bamsefaret Åpen 
Barnehage
Er en åpen kommunal barne-
hage hvor man møter andre 
som er hjemme med barn i 
alderen 0-6 år. Dette er en fin 
anledning for å bli kjent med 
andre foreldre på, knytte nye 
kontakter og bli kjent med 
nærmiljøet. Bamsefaret er 
åpen hver mandag og torsdag 
09:00-14:30, tirsdag 09:00-
14:00. Hver tirsdag kommer 
det en familieveileder fra 
Kvalaberbarnehagene sin 
familiegruppe. Henne kan 
man spørre om det meste når 
det gjelder barn (søvnrutiner, 
måltider, samspill osv.) For 
mer informasjon, besøk: 
https://www.minbarnehage.
no/hinna.

Pakwaan Hjemmelaget 
Indisk Mat
Pakwaan Hjemmelaget 
Indisk Mat er et meget popu-
lært tilbud og ble tatt veldig 
godt imot av befolkningen på 
Hinna. Hos Pakwaan kan du 
bestille noe skikkelig digg, nye 
menyer legges ut hver uke. 
Man må bestille på fredag for 
å hente maten lørdag eller 
søndag. Kun åpent for henting. 

Callanetics for polsktalende
Callanetics er et sett med 

øvelser for folk som ønsker å 
gå ned i vekt, men ikke liker 
anstrengende treningsøkter. 
Disse timene kalles noen 
ganger «no out of breath fit-
ness». Dette er isometriske 
øvelser - de består av konti-
nuerlig muskelspenning som 
kommer av å holde musklene 
i en gitt posisjon i et bestemt 
antall sekunder. Callanetics - 
øvelser krever også bevegelses 

presisjon. Selv om trening kan 
virke vanskelig i begynnelsen, 
blir det hyggelig og avslap-
pende over tid. 

Vi møtes hver torsdag 18:45-
20.00 på Gausel bydelshus. 
Primært for polsktalende, men 
noen snakker norsk om det 
trenges!

Katarzyna Maciejewska

Hei Folkens!
Vi kommer tilbake til Gausel Bydelshus med treninger på tram-
poliner i september. Masse ny energi og interessante trenings-
programer. Vigleder oss!
Mer info på Gasuel Bydelshus nettsiden og Fit Synergy på 
Facebook

GODGJENGEN: Fiks Ferrige Ferie og Sommerbonanza
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Jåtten skolekorps i Norgestoppen
Jåtten skolekorps går inn 
i sesongen 2021/22 med 
omkring 100 medlemmer i 
alderen 7 til 19 år. Medlem-
mene er fordelt på tre ulike 
korps; et aspirantkorps for før-
steårsmusikanter, et junior-
korps med andre- og tredjeårs-
musikanter og et hovedkorps 
for de som har spilt i tre år 
eller mer. Korpset rekrutterer 
medlemmer fra Gausel skole, 
Godeset skole, British Interna-
tional School of Stavanger og 
Jåtten skole. 

For andre år på rad har Jåtten 
skolekorps arrangert «Blås 
i sommeren» for 3.- 5.-klas-
singer i bydelen. Arrange-
mentet gikk over helg 13. – 15. 
august og ble avsluttet med en 
konsert for foreldre og andre 
fans på søndagen. Ungene 
fikk muligheten til å få prøve 
å spille et instrument under 
ledelse av dyktige musikkpe-
dagoger og instrumentallæ

rere og dermed en lavterskel 
introduksjon til det å spille i 
korps. «Blås i sommeren» er 
ikke en del av korpsets offisielle 
program, men deltakerne får 
tilbud om å melde seg inn som 
aspiranter i korpset fra høsten. 
Det var 35 påmeldte deltakere 
til kurset, og korpset har per i 
dag 38 påmeldte aspiranter for 
kommende sesong, dette til 
tross for at coronasituasjonen 
satte en stopper for ytterligere 
rekrutteringstiltak i vår etter 
at vi hadde hatt en konsert på 
Gausel skole. 

Jåtten skolekorps har et høyt 
aktivitetsnivå, og til tross for en 
utfordrende fjorårssesong med 
smittevernstiltak og avlyste 
konserter og arrangementer, 
har korpset klart å holde, og til 
og med heve, det allerede høye 
musikalske nivået. Her har 
dedikerte instrumentallærere, 
dirigenter og styreforeldre 
gjort en glim

rende jobb med å holde aktivi-
teten og motet oppe for musi-
kantene innenfor gjeldende 
retningslinjer og så langt det 
har vært forsvarlig. Sesongen 
ble avsluttet og kronet med 3. 
plass i 1. divisjon brass i Nor-
gesmesterskapet for skole-
korps, som i år ble avholdt 
digitalt. I Norgesmesterskapet 
deltar de beste skolekorpsene 
i landet, og det konkurreres i 
mange ulike divisjoner. Jåtten 
skolekorps har i løpet av de 
senere årene etablert seg i den 
aller øverste divisjonen, og i år 
ble innsatsen altså belønnet 
med pallplass. Ekstra kjekt var 
det at korpset urfremførte helt 
ny musikk som er spesi

alskrevet til Jåtten skolekorps 
av den anerkjente engelske 
komponisten Simon Dobson. 
Verket «Rebellion», som er 
dedikert til Greta Thunberg og 
klimakampen, ble opprinnelig 
skrevet til korpsets 70-års-
jubileum i 2020. Av naturlige 
årsaker ble det ikke anledning 
til å hverken feire jubileum 
eller fremføre det nye verket 
på andre arrangementer. 
Derfor var det ekstra stas å 
finne frem verket fra skuffen 
og få vist frem det til verden, 
til komponistens store begeist-
ring. Innspillingen er nå lagt 
tilgjengelig for alle på korpsets 
Facebookside. 

Jåtten skolekorps ser frem til 
det som forhåpentligvis blir en 
litt mer «normal» sesong med 
flere anledninger til å vise oss 
frem og spre musikk og glede i 
bydelen. Korpset øver på Jåtten 
skole onsdager kl. 17-19, og for 

dere som er nysgjerrige, eller 
bare har lyst til stikke innom 
på en uformell konsert, er dere 
hjertelig velkomne til det.

CreateU - sommerleir for barn 
For første gang har CreateU arrangert 
en sommerdansleir for barn i alders-
gruppen 4 og over. Mer enn 15 barn (i 
aldersgruppen 7-14 år) deltok i leiren 

og gjorde forskjellige aktiviteter. Vi 
hadde indisk klassisk dans, folkedans 
og bollywooddans, yoga og medita-
sjon, dansetrening, kunst og hånd-
verk, spill og mye moro. Barna fikk 
nye venner og laget vennskapsbånd 
for dem, prøvde origami og holdt på 
med gruppeaktiviteter og spilte spill. 
Vi planlegger en leir til i høstferien. 
CreateU holder vanlige dansekurs i 

Gausel bydelshus hver lørdag mellom 
15:00 og 17:00. 
For mer informasjon, kontakt crea-
te.u.artist@gmail.com. For regelmes-
sige oppdateringer, sjekk ut vår face-
bookside https://www.facebook.
com/CreateUArtist og følg oss på 
Instagram @create.u.artist

KLASSISK INDISK DANS: Bharatnatyam er 
den eldste klassiske dansetradisjon i India.

NORGESMESTERSKAPET: Jåtten 
skolekorps fikk 3. plass i 1. divisjon 
brass for skolekorps.

Be creative 
Be artistic

Be Creative Be Artistic har 
fremmet vellykket kreativitet 
blant barn og unge ved å lære 
forskjellige visuelle kunstteknikker 
siden 2016. Vellykkede, kreative 
aktiviteter på Gausel Bydelshus 
er rettet mot barn og unge fra 
distriktet vårt. I pandemiperioden 
ble kunstkursene kjørt online. Når 
høsten nærmer seg, planlegger 
vi å gjennomføre kunstleir i 
høstferien i tillegg til de vanlige 
søndagstimene. Vel møtt!

Hip hop Martha 
Jeg heter Martha og har lang og bred 
danseerfaring gjennom kurs og 
workshops hos dyktige koreografer. 

Arrangerer kurs og events for barn og 
unge.

Fokuset i mine timer er mestring, 
bevegelse og å finne sin egen rytme 
og stil ved bruk av musikk og hiphop 
dans. 

Jeg inkluderer alle og ønsker å nå dem 
som ikke finner seg til rette i andre 
aktiviteter. 

Dersom nok påmeldte blir det kurs 
ved Gausel bydelshus.

Mvh Martha, www.hiphopmartha.no

HIP HOP kurs for barn etter 
skoletid! 

Tid: 3 Torsdager: 26 august , 2 sep-
tember og 9 september.
Klokkeslett: 1630-1730
Sted: Gausel bydelshus Stavanger
Aldersgruppe: 5-7klasse
Nivå: Du trenger ikke å ha danset før - 
åpent for alle.
 
Det vil bli fokus på mestring og beve-
gelsesglede hvor vi lærer hiphop 
 dansetrinn og en dans. 

Kursinstruktør: 
Martha Svee “HipHopMartha”

For mer info angående pris og påmel-
ding: hiphopmartha@gmail.com 

Klassisk musikk på Gausel bydelshus
Kurs i klassisk musikk (Karnatisk 
musikk) både for barn og voksne. 
Timene vil være karnatiske vokal. 

Ønsker å lære det fra det grunnleg-
gende innen musikk og fram til keer-
thanas. Det vil være en god mulighet 
for alle som har musikksmak. 

Alle som er interessert kan være med. 

Alder spiller ingen rolle. 

Velkommen! 

KONTAKTINFORMASJON:
Divya
Telefon: 47738299
E -post: divyaranicg@gmail.com
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Stavanger fotballgolf på Forus

Åpen dag hos Stavanger Fotballgolf på Forus – 
Søndag 26.september

 
Alle beboere i Hinna Bydel 
inviteres også i år til å prøve 
fotgballgolf helt gratis på vår 
flotte bane på Forus. Det er 
drop in mellom 1200-1600. Vi 
har gratis utlån av fotballer og 
en liten premie til alle barn 
som kommer. Husk at det 

kun er tillatt med joggesko og 
grussko på banen vår.

 
For mer informasjon kan 

dere sjekke ut Stavanger Fot-
ballgolf på Facebook!

Den lille kroatiske skolen

Den lille kroatiske skolen fortsetter med sin 
aktivitet 4. år på rad.
Som alle andre hadde vi en 
pause på grunn av korona. 
Etter grønt lys fra Stavanger 
kommune satt vi oss i gang 
igjen i mars 2021. Interessen 
var like stor som i begynnelsen 
og vi avsluttet skoleåret i mai 
2021 med 7 elever. Til høsten 
har vi 13 elever meldt på. Alle 
de syv fra før samt 6 nye elever 
har lyst til å lære seg kroatisk 
språk og kultur.

På kroatisk skole under-
vises kroatisk språk og kultur 

gjennom skriving, lesing og 
lek. Undervisningen finner 
sted annen hver søndag fra 
kl. 15:00 til 18:00. Vi arbeider 
etter en bok som er skrevet for 
undervisning i utlandet.

Tusen takk til våre fantas-
tiske elever – vi er veldig stolte 
av dem.

Tusen takk til foreldrene for 
samarbeidet og støttet.

Tusen takk til Stavanger 
kommune til disponering av 
Gausel bydelshus lokaler.

DEN KROATISKE SKOLEN: Aktivitetene er i gang igjen. I slutten av mai holdt 
Stavanger Suzukiorkes-
ter, som har jevnlige øvel-
ser ved Gausel Bydelshus, 
en avslutningskonsert ved 
Gausel Fritidsgård, før de 
tok en velfortjent sommer-
ferie.

Selv om Covid-19 har medført 
begrensninger når det gjelder 
konserter og arrangement, så 
har orkesteret hatt mulighet 
til å gjennomføre månedlige 
helgeseminarer hele våren og 
dette resulterte i en vellykket 
utendørskonsert ved Gausel 
Fritidsgård lørdag den 29. mai.

Orkesteret øver ved Gausel 
Bydelshus, med 5 minutters 
gåavstand til Fritidsgården, så 
dette ble et naturlig valg når 
det skulle bestemmes hvor 
konserten skulle holdes. 

Gausel Fritidsgård ligger 
i flotte omgivelser og med 
stor mulighet for å overholde 
Korona regler når det gjelder 
avstand til andre. Det var 
et såkalt «lukket event» der 
kun foreldre og søsken til de 
som spiller i Suzukiorkesteret 
kunne være til stede. Men det 
gav selvfølgelig forbipasse-
rende og andre som var på 
besøk ved Fritidsgården en 
mulighet å høre vakker klas-
siske stykker, blant annet 
Menuett nr. 1 av Johan Sebas-
tian Bach, Heksedans av Paga-
nini, Etude av Suzuki og Long, 
long ago av Bayly. Selvfølgelig 
inngikk også en flerstemmig 
versjon av den klassiske Blinke 
lille stjerne i repertoaret.  

Etter konserten ble det ser-
vert enkel grillmat og en buffé 
av kaker for orkesteret og 
publikum. Været var fantas-

tisk flott denne dagen og barna 
fortalte etterpå at det var veldig 
spesielt å spille utendørs. 

Litt mer om orkesteret: 
Stavanger Suzukiorkester er 

et barnestrykeorkester, som 
ble etabler i 2003. Det heter 
Suzuki fordi den pedagogiske 
musikkopplæringen orkes-
terleder Kjersti Aurbakken 
bruker, følger metoden til den 
japanske fiolinisten Dr. Suzuki 
(1898 – 1998). Den kalles mors-
målsmetoden og går ut på at 
barn lærer musikk slik de lærer 
språket sitt – gjennom å lytte til 
og etterligne de voksnes språk, 
lærer barnet å snakke. Som 
morsmålet finnes musikken i 
barnets miljø fra fødselen av. 
Barnet lytter tidlig til musikk, 
og skal etter hvert etterligne 
det på sitt instrument. Repe-
tisjon står sentralt i meto-
dikken. Parallellen til språket 
er tydelig. Barna lærer styk-
kene så godt at de ikke trenger 
å spille etter noter. 

Suzukimetoden brukes over 
hele verden. I Norge finnes det 
14 Suzukiorkestre, og Norsk 
Suzukiforbund er en para-

plyorganisasjon for lokale 
foreninger/ orkestre og lærere 
i Norge. Stavanger Suzukior-
kester har for tiden 13 med-
lemmer, i alderen 6-10 år, 

men søker ytterligere med-
lemmer for tiden. I tillegg får 
foreldrene lov til å være med 
å spille. Noen har startet spille 
i høst, andre er nå inne på sitt 
fjerde år som fiolinist.

Videre utover høsten fort-
setter orkesteret å øve ved 
Gausel Bydelshus den 3. lør-
dagen hver måned. Dersom 
ikke restriksjoner strammes 
inn grunnet Covid-19, så 
håper orkesteret på å kunne 
gjennomføre julekonserten 
som planlagt søndagen den 
19. desember i år. Konserten 
finner sted i Gausel Bydelshus.

Skrevet av Helén Johansen 
Blanco, 26. august 2021

Utendørs fiolinkonsert

STAVANGER SUZUKIORKESTER: En vellykket utendørskonsert ved Gausel Fritidsgård lørdag 29. mai.

STAVANGER KULTURSKOLE: Alexander og Vanndar er to av de som har 
spilt lengst i orkesteret. Nå har de nettopp startet på sitt fjerde år med 
fiolinspilling ved Stavanger Kulturskole.

BILDETEKST: Og litt tekst som beskriver bildet.
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Opplysninger og kunnskap om vårt program se: pensjonistpartiet.no 

Vi sier ja til en bemanningsnorm. 

I år står vi sammen og stemmer:

Innfør bemanningsnorm  
i eldreomsorgen nå!

Helsepersonell er utslitt.  
Slik skal vi ikke ha det i Norge. 

Sammen for menneskeverd

www.facebook.com/rogalandkrf
Sтm  d  ртt

Et aldersvennlig samfunn
Trygg oppvekst og valgfrihet for familien
Verdiskaping i hele landet
Kompetanse løser klimakrisen
Styrke trosfriheten

OOO V. BBссd �� KKstst BBB

Møte mellom mennesker

Endelig kommer vi i gang med aktiviteter igjen! 
Sjekk ut nettsiden vår og finn oss på Facebook og 

Instagram.
Kom gjerne innom for en prat om å delta eller bidra.

Velkommen!

Adr: Gamleveien 53, 4018 Stavanger.
Mob: 918 42 657
Tel: 51 50 78 21

Epost: sunniva.s.roberts@stavanger.kommune.no
Nettside: https://hinna.frivilligsentral.no

Facebook: Hinna Frivilligsentral
IG: hinnafrivilligsentral

Frivillig på syke- og aldershjem!

Hinna Frivilligsentral
Mobil: 918 42 657 
Sunniva.s.roberts@stavanger.kommune.n
o

Har du lyst å bruke litt av din tid til å gjøre 
noe kjekt og få gode opplevelser sammen 
med andre?

Kontakt Frivillighetskoordinator/aktivitør 
på syke- og aldershjemmene for mer 
informasjon:

Frue Gamlehjem 51 88 12 38
Boganes sykehjem 51 91 46 00
Vågedalen sykehjem 51 91 22 00

Bergåstjern sykehjem 51 90 65 45
Blidensol sykehjem 51 90 59 92
Haugåstunet sykehjem 51 91 40 15
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HINNA AKTIVITETSDAG
Lørdag 18. september 2021 Kl. 12-15

Hinna stadion, Ordfører Tveteraas gate 11

Fri inngang, velkommen også på sykkel!

Det tas forbehold om endring og tilpasning 
etter gjeldende smittevernregler.

Informasjon: Gausel 
bydelshus
51 50 86 61 

Registrer besøket ditt med 
QR kode:

Her møter du våre 
frivillige 
organisasjoner i 
Hinna bydel! 
Velkommen alle 
generasjoner!


